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ENO JE GLEDATI, DRUGO JE VIDETI
Ljudje veliko gledamo. Ob jutranji kavici gledamo 
velike slike v časopisu, na poti v službo nas v 
nevarnost spravljajo jumbo plakati, med službo se 
nekateri naslajajo nad slikami z interneta. Zvečer 
se, utrujeni od dneva, zleknemo v fotelje in 
pričnemo z večernim obredom,: gledanjem
televizije. Zadnje čase so na sporedu bombni 
napadi in ugrabitve. Šokantni, nedvoumni posnetki 
nas silijo v hitro presojo: danes so krivi teroristi. 
Tako nas nekaj na hitro sestavljenih posnetkov iz 
tisoče kilometrov oddaljenih krajev opozarja, da je 
najbolje, če se temnih, bradatih in muslimanov na 
daleč izogibamo. Od mednarodne politike se
širokih oči preselimo na domačo sceno. Ljudje in 
podobe so nam bliže, a vseeno daleč. Ljudi, ki se 
vsak dan kažejo na ekranih nas večina v živo ni 
videla nikoli. Kaj lahko bi bili le roboti. Ker pa 
seveda nismo nekakšni zmedeni blazneži 
verjamemo, da so vendarle iz mesa in krvi. In 
verjamemo tudi vsemu, kar nam želijo sporočiti. 
Tako na primer gledamo, kako se naši in hrvaški 
policisti lovijo po piranskem zalivu. In damo prav 

tistim, ki bi radi mejo na
polovici, ali pa tistim, bi
radi cel zaliv. In kar 
naprej gledamo dva
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čolna, zraven pa še čoln s kamerami in fotoaparati. 
In verjamemo, da je to velik, usoden, težko rešljiv 
problem. Ob ribičih in policistih se nam kot 
odrešitelji včasih prikažejo tudi diplomati. Govorijo 
nam o diplomaciji, mednarodnem pravu. V nekaj 
minutah se moramo iz zaspanih gledalcev zbuditi, 
na hitro diplomirati iz prava, mednarodnih 
odnosov in zgodovine, da bi zares razumeli, v čem 
je srž problema. Seveda nam ne uspe in na koncu 
poročil razumemo, kar razumemo. To pa naših 
dnevnih znancev iz ekrana, novinarjev, politikov in 
raznih strokovnjakov ne gane preveč. Tudi jutri 
nas bodo pitali z instant informacijami, »gotovimi 
v dveh minutah«. Verjeti lastnim očem je postalo 
otročje lahko. Malo jih je, ki med vsem tem 
gledanjem tudi kaj vidijo. In tedaj postanejo 
nadležni. Gledajoča večina jih hitro izobči, označi 
za čudake, hipije, narkomane in hašišarje. In tako 
postanejo nejeverni tomaži, izdajalci, ki so krivi 
zgolj zato, ker lastnim očem ne verjamejo in se le 
zanašajo na staro kmečko modrost: Ne verjamem, 
dokler ne vidim. / Darjan Gorela

KATERA |E PRAVA?
Knuiht bo znano, 

odločitev bo tesna: 
ali ho leva, ali pa desna. 

Vsaka se hvali, 
s svojimi čari, 

te vabi v objem, 
da nisi pri stvari.
Težko je izbrati, 
a zmagal bo le, 

tisti ki zgrabil bo, 
kar obe.

JEREB
AVTO CENTER

[ l\/l OTO l\/l A>OC

tel. 05/64042 53 • Industrijska 11 • Izola

OBALA V MALEM
nepremičnine 

immobili
BREZPLAČNA TELEFONSKA ŠTEVILKA

šifra 080 18 33
www.sifra-nepremicnine-sp.si

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK 
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTT's NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali 
javno predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že 
bili ali niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo 
pisem, ki imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z 
drugimi mediji. Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po 
lastni presoji objavi, skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira 
posamezne dopise, ki morajo imeti navedenega avtorja. Uredništvo se 
z avtorjem lahko dogovori, da njegovega imena ne objavi v celoti.

ALI BO USPELO SAMO OBČANOM KOPRA PAMETNO 
IZBOLjŠATI REŠITEV TRASE HITRE CESTE KOPER- IZOLA ?
S predstavljenim prispevkom želi Civilna iniciativa - Gibanje za Izolo 
vse občane Izole na kratko seznaniti s posledicami, uničenja doline 
Pivol, do katere bo prišlo, če bo sprejeta varianta BI ( po vzhodnem 
pobočju in z izhodom tunela ob kmetiji Božič). Civilna iniciativa - 
Gibanje za Izolo se zavzema za varianto B5, z izhodom tunela pri Rudi 
in ohranitvijo doline Pivol - Viližan v celoti.
Krajši povzetek za vse, ki še niste seznanjeni o posledicah izgradnje 
Hitre ceste (Koper - Izola):
Predvidena so rušenja 4-5 novih stanovanjskih hiš, ki so pred leti zaradi 
Bolnišnice, že bile z nadomestnimi gradnjami preseljene na lokacijo 
Pivol. Trajno uniči cca 37 ha kmetijskih zemljišč ( vrtnarskih, 
vinogradniških in sadjarskih leg), v katerih so se kmetje usmerili v 
okolju prijaznejšo pridelavo. Predviden izhod tunela uniči v dolini 
izredno nenadomestljivo mikro-klimo, saj po izjavah tamkajšnjih kmetov, 
tu pozebe praktično ne poznajo. Na podlagi izjav predstavnika Sklada 
kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije, za uničena in 
izgubljena zemljišča ni na voljo drugih primernih nadomestnih kmetijskih 
zemljišč. Na veliki preizkušnji je obstoj naravno zelo bogat, vodni vir in 
s tem tudi težko zgrajen edini višinski namakalni sistem v Sloveniji. 
Zaradi zaprtosti doline na eni strani, bodo tu koncentracije strupenih 
plinov v ozračju izredno visoke, s trajno onesnaženostjo pa obstaja 
dolgoročno tudi možnost opuščanja obdelovanja zemljišč. Zaradi 
amfiteatrske lege, bo prekomerno povzročanje hrupa z odbijanjem do 
Bolnišnice, moteče za bolnike. Hudo bo tudi poseganje v zaščiteno 
kmetijo Božič ( pod spomeniškim varstvom in s tem ropanje regijske 
avtohtonosti). Očitki za časovni odmik od gradnje ceste in opominjanje 
na zapoznelost sodelovanja so nesprejemljivi, saj postopki s strani 
vodilnih širši skupnosti niso bili dovolj jasno obrazloženi. Občinski 
svet se vse do sedaj še ni opredelil za predlagano varianto (BI), občina 
ni nikoli organizirala prave javne obravnave. Ni bil upoštevan niti 
odlok Odbora Državnega zbora RS za infrastrukturo in okolje iz leta 
2000 po katerem bi morali pri optimizaciji upoštevati tudi varianto B5, 
tako da bi upoštevali najnižje gradbene in okoljske stroške. Nismo proti 
Hitri cesti, zavzemamo se za traso ceste (tunela), ki bo ohranila tako 
obalni del, kot tudi dolino Pivol- Viližan, z edino sprejemljivo a žal 
javno nepredstavljeno varianto (B5) z nekoliko daljšim predorom in 
izhodom pri Rudi ter priključkom na obstoječo obvoznico. V skrbi za 
svoja življenja imamo pravico, da od lokalnih vodstvenih struktur 
zahtevamo, da se Občina Izola ne le na papirju, temveč s konkretnimi 
dejanji pridruži smernicam iz Agende 21, na poti do razvoja 
trajnostnega zdravega mesta. Vsi, ki temu sestavku še vedno ne 
verjamete, se lahko osebno prepričate s pogledom na dolino z vrha 
amfiteatra iz smeri bolnišnice proti Gažonu ob morebitnem nedeljsko 
jesenskem sprehodu.

CIVILNA INICIATIVA GIBANJE ZA IZOLO

HALOO, MANDRAC
Najprej me veseli,da Mandrač še naprej izhaja, kljub temu, da se 
je Lastnik in glavni urednik Mef umaknil zaradi svoje kandidature 
na volitvah , kar cenim. Ali se je res? Rad bi si razčistil to 
dilemo oz. dvom, ki se mi je porodil ob branju zadnjega 
Mandrača. Ali je vsaj dva članka, ki zasedata zelo velik prostor 
Mandrača in obravnavata žgočo temo novih komercialnih gradenj 
v Izoli, ob še drugih člankih na isto tematiko(?) , napisal Mef? 
Spodaj so inicialke D.M. Če jih ni on napisal, no problem. Bom 
pomirjen in verjel v Mefovo nevtralnost, ki jo je razglašal pred 
kandidaturo. Če jih pa je, se sprašujem kakšen je to javno 
napovedan umik iz časopisa, ki kar znatno vpliva na izolsko 
javno mnenje?
Za eventualno objavo in odgovor se lepo zahvaljujem.
Hkrati pa ni objavljena izjava, ki smo jo po sprejetju na zboru 
članstva ZLSD Izola predali novinarjem na tiskovni konferenci 
kjer se jasno obsoja porast fašizma v tržaški pokrajini , ki 
aktivno deluje proti slovenski manjšini in dobiva potuho v 
delovanju slovenske desnice.
Seveda je Svobodna odločitev uredništva, kaj objaviti in kaj ne. A 
mi da misliti.
Se pa redno ponavlja objava vprašanja Aleksandra Kreblja županji. 
Naj gre k županji na razgovor in jo direktno vpraša, če si 
resnično želi odgovor.

Lep pozdrav 
Lucio Gobbo

Spoštovani g. Gobbo
Vaš dvom bom takoj razčistil: Popisani D.M je novinar Drago 
Mislej, in je kot član uredništva le opravil intervju z dvema 
investitorjema. Kljub nekaj tiskarskim škratom menim, da je svoje 
delo korektno opravil. O vsebini navedb investitorjev pa naj sodijo 
bralci. Pa še to: Da ne gre za nekakšne »tendenciozne« in »iz 
rokava povlečene« članke, dokazujejo številni prispevki na to temo 
v vseh slovenskih medijih.
Izjava o obsodbi fašizma pa je izpadla iz povsem tehničnih 
razlogov, objavljamo jo v tej številki. Tudi meni da misliti 
županjin molk. Kakršnega koli odgovora bi bili veseli tudi mi, saj 
bi potem imeli več prostora za ostala, tudi vaša pisma.

Darjan Gorela

ZAHVALA OSEBJU V BOLNIŠNICI IZOLA
Zadnje čase sem slišala same pohvale v izolski Bolnišnici. 
Letošnje poletje pa sem zbolela in bila hospitalizirana v tej 
bolnišnici. Bolniki smo bili deležni najboljše nege in skrbnosti, 
ki si jo lahko zamisliš. Prav vsi, od zdravnikov in vsega 
ostalega osebja so maksimalno skrbeli za nas. Ležala sem že 
tudi po drugih bolnišnicah in zato lahko primerjam. Dr. 
Tomaža Gantarja, dosedanjega direktorja izolske bolnišnice je 
zamenjal drugi direktor. Prepričana sem, da gre zasluga za to, 
da je v bolnišnici zdaj tako tudi dr.Gantarju in seveda tudi 
ostalim zdravnikom, medicinskim sestram in ostalemu osebju. 
Vsem se iz srca najlepše zahvaljujem.

Nadja Petrič
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Prejeli smo: Odgovor na članek:
Civilna iniciativa v Izoli drži "štango" Italijanom?
Ker star slovenski pregovor pravi, da desetkrat izrečena laž postane 
resnica, smo se odločili, da na ponavljajoče se pisanje g. Baše, ki se 
skriva za tako imenovano civilno iniciativo Gibanje za Izolo, 
odgovorimo izključno na osnovi argumentov in dejstev:
Zemljišče stare tovarne Argo v Izoli je podjetje Argolina d.o.o. odkupilo 
na osnovi ocene možnosti izgradnje po obstoječem in edino veljavnem 
zazidalnem načrtu »Marina« v Izoli, ki ga je sprejela Občina Izola in 
velja od 19.1.1990 dalje. Zavedajoč se določenih- pomanjkljivosti 
veljavnega zazidalnega načrta, predvsem pa sprememb v programih, ki 
jih je prinesel čas od dneva sprejetja tega zazidalnega načrta pa do 
danes, se je podjetje Argolina d.o.o. kmalu po nakupu zemljišča 
odločilo, da na svoj strošek pripravi predlog korigirane variante 
zazidalnega načrta. Prav v želji po čimbolj jasni in korektni predstavitvi 
ideje investitorja smo izdelali zelo podrobno maketo vseh objektov, ki 
smo jih želeli izgraditi na tej lokaciji. V Izoli smo pripravili razstavo 
te makete in načrtov našega predloga za izgradnjo naselja Argolina, ki 
je vsebovala poleg 239 stanovanjskih enot še 50 lokalov z različno 
namembnostjo, apart-hotel z 202 posteljami, lastnimi bazeni in vso 
pripadajočo infrastrukturo, pomorsko-ribiški muzej, akvarij ter podzemne 
garaže za 574 avtomobilov. Kot dodatno popestritev za to področje smo 
predvideli tudi izgradnjo vodnega parka, podobne vsebine kot jo ima 
pred kratkim odprti Vodni park v Bohinju. Po izjavah Izolanov je bila 
takšna predstavitev prva v Izoli od kar pomnijo, sprejeta pa je bila z 
mešanimi komentarji - od tistih, ki so nam želeli vso srečo, da bi 
projekt speljali, do popolnoma negativnih, med katerimi je izstopal prav 
g. Baša.
Med samo predstavitvijo smo med obiskovalci te razstave izvajali tudi 
neobvezno anketo in tako skušali zbrati reakcije Izolanov, ki smo jih po 
zaključku predstavitve na tiskovni konferenci v Izoli predstavili tudi 
javnosti. Kljub evidentiranimi pozitivnimi reakcijami Izolanov, 
podkrepljenimi z izpolnjenimi anketnimi lističi, ki so bili na tiskovni 
konferenci dani tudi vsakomur na ogled, je g. Baša ob tej priložnosti 
zelo ostro nastopil z izjavo, da predlog Argoline, kot je bil predstavljen 
na razstavi, ni v skladu z zazidalnim načrtom in da bo v imenu Civilne 
iniciative preprečil njeno izvajanje. V skladu z usmeritvami je Občina 
Izola bila dolžna sprejeti spremembe družbenega plana, pri čemer je 
bilo v predlogu teh sprememb področje Argoline označeno kot področje 
M (mešana gradnja - dovoljena tudi stanovanja). Na javni razgrnitvi 
družbenega plana je civilna iniciativa, ki jo je predstavljal g. Baša z 
roko v roki z italijanskim lastnikom Marine Izola rušila vse predloge, 
ki bi omogočili Argolini korektno spremembo starega zazidalnega 
načrta. Kljub pisnim strokovnim pripombam Argoline, nobeden od naših 
predlogov ni bil sprejet in je potrjeni družbeni plan na osnovi pobud 
civilne iniciative ter dveh izolskih podžupanov, doživel spremembe, ki 
so vsem ostalim udeležencem prinesle pozitivne spremembe, razen 
Argolini, za katero je tako izglasovani družbeni plan predvidel med 
drugim tudi naslednje diskriminatome zahteve: Da mora občinski svet 
potrditi projektno nalogo Argoline, da mora Argolina izgraditi ob 
najeminentnejši lokaciji tik ob morju za potrebe Marine in balinišča 250 
parkirnih mest, na predlog podžupana je bil sprejet še amandma, ki 
izrecno prepoveduje izgradnjo apartmajev za kratkotrajno bivanje. Ko je 
Argolina d.o.o. ugotovila, da so lokalni interesi imenovanih 
posameznikov obrnjeni v smer ščitenja interesov italijanskega lastnika 
Marine Izola, ob tem pa se skrivajo za takoimenovanimi interesi 
občanov, smo se odločili, da izvedemo projekt v skladu z obstoječim in 
veljavnim zazidalnim načrtom, ki morda ni najboljši, je pa v nastali 
situaciji edini možno izvedljivi. V celoti smo izdelali novo projektno 
dokumentacijo, ki v skladu z grafiko in tekstom iz zazidalnega načrta, 
predvideva izgradnjo petih apart-hotelov, pri čemer ne posegamo na 
zemljišča s predvidenim kulturnim domom in zaščitenim območjem 
okoli starega dimnika. V skladu s predpisi in zakoni je morala Občina 
na osnovi naše zahteve izračunati komunalni prispevek, ki smo ga takoj 
tudi poravnali, prav tako tudi upravno takso za izdajo gradbenega 
dovoljenja, katerega izdajo pričakujemo v najkrajšem času. Izdelana 
dokumentacija je že vsklajena z vsemi novimi Pravilniki o izdelavi 
projektne dokumentacije, med drugim smo pridobili tudi zahtevane 
strokovne revizije kompletne dokumentacije ter v vodilni mapi združili 
vsa revizijska poročila, ki potrjujejo vsklajenost projektne dokumentacije 
z zazidalnim načrtom ter upoštevanje vse veljavne zakonodaje. Menimo, 
da je že skrajni čas, da se posamezniki, ki so se ves čas trudili zavreti 
izgradnjo Argoline zavedo svoje osebne odgovornosti in situacije v 
katero so spravili svojo lastno občino. Ker jim je bilo edino vodilo pri 
tej dejavnosti le ideja, kako bi onemogočili izvedbo projekta Argoline, 
bodo posledice tega ravnanja nosili vsi občani Izole, saj bo le-ta v 
skladu z veljavnim zazidalnim načrtom za Argolino morala na osnovi

predkupne pravice odkupiti od Argoline d.o.o. zemljišča za občinske 
ceste, ki jih predvideva zazidalni načrt na področju Argoline in izgraditi 
tudi vso predvideno infrastrukturo na tem področju. Vrednost teh del v 
tem trenutku še ni znana, bo pa prav gotovo več stomilijonska. Za te 
nepotrebne stroške za občino Izola, ki so jih povzročili posamezni 
znani nosilci funkcij v tem prostoru, jim občani Izole prav gotovo ne 
bodo hvaležni! Popolnoma jasno je, da z izgradnjo kakršnekoli Argoline 
največ izgubi italijanski lastnik Marine in tisti najemniki na črno 
postavljenih kontejneijev, ki trenutno brez kakršnihkoli dovoljenj 
opravljajo na občinski zemlji dejavnost, ki bi jo moralo Ministrstvo za 
okolje že zdavnaj prepovedati, saj na ploščadi pred Argolino, ob morju 

in v samem osrčju Izole, brusijo strupeno barvo z bark, vse te 
kemične substance pa spirajo naravnost v morje. Po občinskem odloku, 
ki so ga Italijani uspeli spodbiti, je bila ta dejavnost predvidena na 
drugi strani Izole, ob ladjedelnici, kar bi bila prav gotovo edina prava 
poteza. Dušebrižniki iz civilne iniciative Gibanja za Izolo, bi prav 
gotovo morali bolj poskrbeti za svoje someščane, da jih zaščitijo pred 
vsakodnevnim onesnaževanjem, ne pa da držijo »štango« Italijanom. 
Žal nam je, da nas nekateri posamezniki v Izoli poskušajo 
predstavljati kot izkoriščevalske kapitaliste iz prejšnjega stoletja, pri 
čemer bi g. Baši in njegovim somišljenikom rad pojasnil, da je že v 1. 
členu ZGD določeno, da je gospodarska družba pravna oseba, ki na 
trgu samostojno opravlja pridobitno dejavnost. Pridobitna dejavnost je 
po 2. odstavku istega člena vsaka dejavnost, ki se opravlja na trgu 
zaradi pridobivanja dobička. Menim, da gre pri g. Baši in njegovih 
somišljenikih med drugim tudi za popolno nepoznavanje naše pravne 
ureditve. V Argolini d.o.o. želimo na področju Izole ostati tudi v 
bodoče, kot upravljalci turističnih objektov, za kar imamo tudi vse 
potrebne registracije.
S tem odgovorom na pismo g. Baše z njim zaključujemo kakršnokoli 
polemiko v zvezi z Argolino, saj gre pri znanih posameznikih, ki so 
vodili igro proti Argolini za upravičen sum korupcije, s katero pa naj 
se ukvarjajo za to pristojni organi.

Argolina d.o.o. Boštjan Čoki, univ.dipl.inž.str, direktor

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju z
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državnozborske volitve 2004

VOLITVENIK
MOJCA FERLE 
Z AKTIVNO SLOVENIJO
Mojca Ferle, občinska svetnica in znana mladinska aktivistka bo za 
mesto v državnem zboru kandidirala na listi Aktivne Slovenije. 
Primorski kandidati Aktivne Slovenije (AS) so se predstavili prejšnjo 
sredo v Kopru.

Na volitve bo sicer nova 
stranka na političnem 
prizorišču šla pod 
geslom "Skrajni čas za 
nove obraze". Glavni 
poudarki njihovega
volilnega programa pa so 
demokratična pravna 
država, ustvarjalna in 
inovativna družba znanja, 
razvoj talentov in 
tehnologij ter povečanje 
tolerantnosti.
Zavzemali se bodo tudi 
za odpravo birokratskih 
ovir za razvoj, za 
podjetništvo s socialno 
odgovornostjo, dostop do 
stanovanj in uravnotežen 
razvoj vseh regij. / dg

Prejeli smo:
IZJAVA ZA JAVNOST

Ker se s strani medijskih hiš 
pojavljajo vprašanja glede uporabe 
sredstev Območne obrtne zbornice v 
predvolilni kampanji, dajemo 
sledečo izjavo.
1. Obrtna zbornica Slovenije in 
Območna obrtna zbornica Izola sta 
s sklepi Upravnih odborov ( št. 
2373 /19.05.2004 in 317/2004
/22.06.2004 ) omogočila podporo 
obrtnikom in podjetnikom, ki bodo 
kandidirali za poslance v Državnem 
zboru na listi katerekoli politične 
stranke ali neodvisnih listah in sicer 

v ustaljenih oblikah informiranja in obveščanja (internet, revija 
Obrtnik, mediji, kjer ima OZS svoje oddaje, pisemska obvestila).
2. Kandidati morajo podpisati izjavo, da bodo uveljavljali interese in 
zahteve Obrtne zbornice Slovenije.
3. Poudarjamo, da se za namene volilne kampanje v OOZ Izola 
posebej ne sme uporabljati finančnih sredstev zbranih s članarino 
ampak koristi možnosti, ki jo ob informiranju članov nudimo običajno 
tudi drugim institucijam (banke, zavarovalnice ...)

Rajko Kodrič, Podpredsednik OOZ Izola

PREDSTAVITEV KANDIDATOV BO ČEZ DVE ŠTEVILKI!
V volilnih pravilih smo objavili , da bodo intervjuji s kandidati 
objavljeni v številki, ki jo držite v rokah. V uredništvu smo se 
odločili, da skupno predstavitev premaknemo na zadnji predvolilni 
Mandrač, v četrtek 30.9.04.

Uredništvo

DRAGO MISLEJ-MEF 
NEODVISNI KANDIDAT LDS
Drago Mislej-Mef bo v 
izolskem volilnem okraju 
kandidiral kot neodvisni 
kandidat na listi LDS.
Mislej bo glasove 
volilcev nabiral s 
pomočjo gesla “Tak, kot 
sem”, na predstavitvi 
kandidature je poudaril 
pomen sprememb v 
uniformiranem političnem 
življenju.
Računa na glasove tistih, 
ki ga poznajo in 
spoštujejo. Stranka mu ni 
dala posebnih pogojev 
kako naj nastopa v 
volilni kampanji in kako 
naj bi se ob morebitni
izvolitvi deloval kot poslanec v DZ. Dejal je, da se bo 
izvolitve obnašal podobno kot Tone Partljič, zanimal 
vprašanja povezana s kulturo, izobraževanjem in znanostjo, socialnimi 
vprašanji, regionalizmom in turizmom ter vse teme, ki vključujejo 
Istro in Izolo.
Da so podprli pravega kandidata je prepričan predsednik izolskega 
odbora LDS Igor Franca, ki je poudaril, da so iskali politično 
neobremenjenega kandidata in osebnost, ki je dobra na svojem 
področju. Franca pričakuje, da bo LDS z Mislejem dobila v Izoli 28 
odstotkov glasov. / dg

v primeru 
se bo za

NAŠA ISTRA 
ZA 4 EVRE NA m2!
Ali ste tudi Vi toliko plaiali 

za Vašo partelo?
Medtem, ko se stanovanja mladim družinam prodajajo za 

desetine milijonov, si nekateri velikani, ki že 12 let okušajo oblast, 
delijo zemljo kot njihovo last. Občina Izola svojo radodarnost 
izkazuje samo pripadnikom lastne politične opcije. Spoštovana 
gospa županja, ali boste tudi nam, mladim Izolanom, omogočili 
nakup parcele za štiri evre na kvadratni meter?!

Vsi mladi, ki se zavedamo pomena družine, in vsi starejši, ki 
trdo delajo za svojo prihodnost, vemo, da ne bomo nikoli deležni 
take cene. Niti za ubogi košček zemlje, kaj šele za celotno 
parcelo. Če smo torej do sedaj samo ugibali, od tega trenutka 
dalje res vemo, da ta oblast ne skrbi za malega človeka. In ne 
besedičite o prihodnosti za vse, ker je s takim načinom vladanja ni.

Dragi Izolani in Izolanke! Ne bomo dopustili, da se naša 
zemlja podarja določenim funkcionarjem samo zaradi njihove 
politične pripadnosti! Ohranimo našo zemljo in to bo Vaša 
zmaga! Volimo SDS!

Sandra LETICA
Kandidatka za poslanko na listi SDS

Q
^ Slovenska demokratska stranka'c _______________________________ _________ _
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državnozborske volitve 2004

VOLITVENIK
LEON ČEBULJ KANDIDAT SLS
Slovenska ljudska stranka (SLS) je v Kopru predstavila svojega 
izolskega kandidata. Leon Čebulj, javnosti znan kot dolgoletni 
poveljnik ribiških ladij na volitvah kandidira z željo, da bi pomagal 
oživeti utrip gospodarstva in turizma v Izoli.

Zavzema se za vzpostavitev višje ravni finančne discipline, ki je po 
njegovem eden poglavitnih razlogov za številne težave in celo propad 
obrtnikov in podjetnikov. "Povezati moramo raven slovenskih plač v 
primerjavi z evropskimi, da bo minimalna plača zagotavljala 
človeka vredno življenje, ustvaritev pogojev za ohranitev in rast 
družine",še trdi v svojem programu.
Kot dolgoletni ribič izpostavlja tudi težave, ki jih ribiči imajo z še 
vedno nedoločeno morsko mejo. Meni, da je skrajni čas za 
zavedanjema smo pomorska država z lastnim morjem.
Odprta dejstva iz preteklost prepušča v razrešitev zgodovini in pravni 
državi. Prepričan je, da razvoj države Slovenije sloni na mladi 
generaciji, ki pa mora imeti pogoje, da to uresniči, /dg

Prejeli smo:
JAVNA TRIBUNA NA TEMO PROMET
Klub svetnikov SDS je 14.9.2004 priredil javno tribuno na temo 
prometa. Tribuna je bila organizirana v cilju, da bi svetniki pridobili 
mnenje izolanov, kje naj bi potekala trasa obalne ceste ter posledično 
kakšno stališče bi svetniki zavzeli ob sprejemanju ustreznih aktov.
Dejstvo je, da bo obala po oktobru 2004, ko bo odprta avtocesta do 
Kopra, doživljala prometne infarkte. O kolonah o katerih smo 
poslušali vsak vikend, katere so nastajale na koncu AC na Kozini, se 
bodo sedaj preselile v Koper, torej v Žustemo ter na Šmarsko cesto 
ter ob koncih vikendov v obratni smeri. Torej bo to še kako vplivalo 
na Izolane, saj se nam bo ob vikendih mobilnost bistveno zmanjšala. 
Dejstvo pač je, da oblast ni izvršila svojih obljub in obalne ceste 
med Koprom in Izolo ni pričela niti graditi, kaj še da bi bila dela 
zaključena ob prihodu AC v Koper. Vsekakor bi morali razmišljati 
tudi o alternativnih variantah javnega prevoza, recimo po morju. Kajti 
tako prometno stanje, lahko na obali pričakujemo še vrsto let.
Glede na odziv in obisk javne tribune, se očitno tega problema še ne 
zavedamo. Res, da je tribuna pripravljena v času uradne volilne 
kampanije, vendar pa menim, da problemi so obstajali pred 
kampanijo, med kampanijo ter bodo ostali tudi po kampaniji.

Alojz Padar, klub svetnikov SDS

Prejeli smo:
ZLSD IZOLA PROTI 
OŽIVLJANJU FAŠIZMA
Močno smo zaskrbljeni zaradi 
oživljanja fašizma v Italiji, 
posebno v Tržaški pokrajini. Ta 
spreobrača zgodovinsko resnico 
z uveljavljanjem nesmiselne 
teze genocida Slovencev nad 
italijanskim narodom med 2. 
svetovno vojno in po njej. S 
tem opravičuje preprečevanje 
uveljavljanja pravic Slovencev v 
Italiji.
V veliko podporo jim je 
delovanje slovenske desnice, ki 
v nasprotju z evropsko 
priznanimi dejstvi spreobrača 
vlogo udeležencev v drugi 
svetovni vojni tudi v Sloveniji. 
Apeliramo na to in novo 
slovensko vlado, da se tega 
zave, zavzame jasno stališče in 
temu primemo reagira v imenu 
resnice in pravic slovenske 
manjšine v Italiji.

OO ZLSD Izola

Tak,
S* t a

kot sem
Iz preteklosti se učim, 
sedanjost ustvarjalno 
živim, prihodnosti si 
vznemirljivo želim.

Enake možnosti za vse. 
Naj bosta lepši svet in 
boljše življenje vsem 
enako blizu.

Če globalizacija pomeni, 
daje svet last vseh in 
vsakega od nas, sem za!

Ko imaš za sabo pol stoletja življenja se ti zdi, da bi 
lahko napisal knjigo spominov, ko pa ti rečejo, da to 
opravi v nekaj vrsticah, skoraj ne veš o čem bi pisal. 
Morda o tem, da sem se rodil in preživel strašno lepo 
otroštvo in mladost v Postojni, kjer sem se od velikih 
ljudi nalezel nekaj lastnosti, ki jih imam še danes. V 
tistem okolju sem se naučil strpnosti in preseganja 
različnosti, spoznal vse vrste dela, od tovarne do 
njive. Profesor Sašo Dobrila mi je odprl vrata ustvar
jalnosti, profesor Silvo Fatur pa približal slovenski 
jezik in svetovljanstvo hkrati. Sledila je Ljubljana, kjer 
me takratni FSPN ni zamoril z uporabnim novinar
stvom, nato pa selitev v Koper in Izolo, kjer so mi 
uredniki in sodelavci na Radiu in TV Koper dali veliko 
možnosti za poklicno dokazovanje, nekdanja SZDL 
za politično dozorevanje, Primorske novice pa za 
vodstvene funkcije in doživljanje začetkov lastninje
nja. Z direktorske funkcije sem samoiniciativno 
pristal na Zavodu za zaposlovanje, nato postal samo
stojni kulturni delavec, novinarski svobodnjak in 
končno urednik lokalnega tednika Mandrač, s kate
rim sem se, ob nadvse pomembni pomoči sodelav
cev, naročnikov in bralcev, pretolkel čez nevarne čeri 
preživetja. Vmes sem, v glavnem iz veselja in za 
veselje, počel še marsikaj drugega, od nogometa do 
jadranja, od glasbe do organizacije različnih javnih 
prireditev.
Imam družino zadovoljnih in nezahtevnih članov, ki 
je znala z nasmehom pretrpeti tudi čase finančnih 
težav, imam veliko dobrih prijateljev in množico 
dobrih znancev. Še vedno pa imam v mislih tudi cel 
kup načrtov in energijo zanje. Volje ne manjka.

LDS
o
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Ravnatelji o prvošolcih v

MNOGI BODO V OSMIH LETIH KONČAJO DEVETLETKO
OŠ LIVADE: GRADBIŠČE JE ZAPRTO
Osnovna šola Livade je še zadnja med izolskimi osnovnimi šolami 
izpolnila kriterije za uvedbo devetletke. Tako kot starejša šola v 
mestu so tudi oni letos vpisali za dva razreda prvošolcev in ob tem 
smo se pogovarjali z ravnateljem, Markom Jožefom.
- Ste zdaj čista devetletka ali še ne?
- Letos imamo v Livadah še drugi, tretji, četrti, peti in osmi razred 
osemletke ter prvi, drugi, sedmi in osmi razred devetletke.
-Ali to povzroča kaj zmede pri vas v šoli in pri učencih?
- Letos niti ne več toliko, saj smo se navadili na ta sistem in zdaj res 
ni več težav.
- Ali to ustvarja razlike med tistimi, ki obiskujejo osemletko in 
tistimi z devetletko?
- Pravzaprav je stvar dokaj preprosta. Tisti, ki so se vpisali v prvi 
razred devetletke bodo pač hodili devet let v osnovno šolo, tisti pa, ki 
iz petega preskočijo v sedmi razred pa bodo obiskovali tudi deveti 
razred devetletke, čeprav bodo v šolo hodili samo osem let, ker šesti 
razred preskočijo. Tako dejansko ne prihaja do razlik in tudi tisti, ki 
bodo obiskovali vseh devet let so na istem, ker je pač prvi razred 
drugačen kot je bil pri osemletki.
- Vaša šola je zadnja leta spet gradbišče.
- Res je. Lani smo dobili nove prostore z gradnjo prizidka, letos pa 
smo adaptirali prostore v stari šoli. Z adaptacijo smo pridobili povečan 
večnamenski prostor, saj smo porušili steno ene učilnice, pridobili smo 
še eno jedilnico, ki smo jo uredili v enem od razredov, pridobili pa 
smo tudi kabinete in hodnike smo klimatizirali. Učilnice pa morda kdaj 
drugič.
- Torej ste svoje gradbeno obdobje končali. Čaka vas še okolica šole.
- Letos bomo dali v program ureditev igrišča, kar je zapisano tudi v 
programu investicij za naslednji dve leti proračuna občine Izola. 
Ampak, tukaj smo šele na začetku.
- Kako se obnašajo prvošolčki, ki jih imamo tudi na fotografijah. So še 
v vrtcu ali so ie v šoli?
- Želijo biti šolarji, se počutijo šolarji in so ponosni na to. Program pa 
jim je seveda prilagojen, tako da ni preveč šolski ampak je predvsem 
prijeten. Težav z učenci višjih razredov nimajo, tudi zato, ker so 
razredi ločeni med seboj, vendar tudi v nasprotnem primeru ne bi bilo 
nič drugače. Tudi težav s prihodom v šoli ni, saj imajo povsod 
pločnike in semaforizirane prehode, tudi težav z varnostjo ni, saj 
imamo vhode opremljene z video nadzorom in tako nimamo primerov, 
da bi nepovabljeni ljudje kar tako vstopali v šolo.
- So šolske torbe res pretežke?
- Torbe so bile vedno pretežke in so tudi zdaj. Dejansko pa se z vsemi 
temi novostmi torbe dodatno obtežijo. Mi skušamo z raznimi ukrepi 
doseči, da tisto, kar ni nujno obvezno, da nosijo domov, pustijo v šoli.

OŠ DANTE ALIGHIERI: TEŽAVE 50 Z UČBENIKI
Osnovna šola z italijanskim učnim jezikom, Dante Alighieri, je gotovo 
ena bolje opremljenih šol pri nas in zato so imeli tudi manj težav z 
uvajanjem devetletnega šolanja. To pa seveda ne pomeni, da težav 
nimajo, vendar se pogumno soočajo z njimi in zadovoljno opazujejo, 
kako se število vpisanih otrok že nekaj let zapovrstjo povečuje. O tem 
ravnatelj, dr. Luciano Monica.
- Letos smo vpisali Mprvošolcev, kar je nekaj več kot lani in predlani, 
tako da smo zelo zadovoljni.
- Imate tudi vi še nekaj tistih, ki obiskujejo osemletko?
- Mi smo začeli z devetletko pred štirimi leti, tako da imamo samo še 
peti in osmi razred osemletke in od naslednjega leta naprej bomo imeli 
le še devetletko.
- Vaša šole je že itak po marsičem specifična. Kakšne pa so vaše 
izkušnje z devetletko?
- Nekaj je dobrega nekaj slabega. Največ težav je z umikom. Saj ne, 
da nam manjka učiteljev, manjka pa nam jih po več za angleščino, 
italijanščino ali matematiko. Te imamo namreč organizirane po več 
skupinah in bi dejansko potrebovali še dodatnega učitelja, tako da bi 
vsaka skupina lahko delalala s svojim učiteljem.
- Predvidevam, da imate pri vas še kaj več težav z učbeniki?
- Seveda je težav nekaj več kot jih imajo slovenske šole, saj morajo 
biti naši učbeniki v italijanskem jeziku. Nekaj učbenikov prevajamo, 
nekaj pa jih poiščemo v Italiji. Seveda v slednjem primera učbeniki 
niso povsem enaki a skušamo najti tiste, ki so si še najbližje. Vsako 
leto poiščemo kup učbenikov v Italiji in jih primerjamo z našimi ter se 
na tej osnovi odločamo. Poseben problem so seveda delovni zvezki, ki 
se seveda ne prevajajo.

OŠ VOJKE ŠMUC: V ŠOLI TUDI DO TREH
Nekoč največja osnovna 
šola v državi že nekaj 
časa nima več tega 
naziva, bila pa je ena 
prvih na Primorskem, ki 
so uvajale program 
devetletke. Zdaj imajo 
vsega še en razred 
osemletkarjev, imajo pa 
tudi dislocirano šolo v 
Kortah, ki pa ima čisto 
druge težave. O tem 
govori ravnateljica
Lenčka Prelovšek

- Pri nas imamo samo še osmi razred osemletke in se bomo letos 
dokončno poslovili od osemletke. Vendar bo to minilo brez velikih 
pretresov, ker smo tudi doslej že morali v osemletko vnašati elemente 
devetletke, s sprotnim izobraževanjem kadrov pa smo te težave še lažje 
odpravljali.
- Koliko prvčkov imate?
- V mestu imamo dva razreda, v Kortah pa kombiniran oddelek, saj 
tam čistih oddelkov nimamo. Kombiniran je prvi in dragi razred, 
opažamo pa določen trend vračanja šolarjev v Korte, saj smo vpisali 
štiri več kot lani in upamo, da bomo kmalu imeli tudi enoten razred, 
čeprav je res, da s padanjem natalitete vztrajno pada tudi število 
učencev na naših šolah. Res pa je, da se nekateri ljudje s podeželja še 
vedno raje vpisujejo otroke v mestne šole, tudi zato, ker so tam v 
službi in potem jih vozijo s sabo. To pravico starši imajo in jo seveda 
izrabijo, če se tako odločijo.
- Ali tudi vaši učenci tarnajo zaradi obilnega šolskega gradiva?
- Včasih se mi zdi, da jim kar malo preveč vse serviramo na pladnju 
in da bi najraje vsi dragi delali namesto njih. Po dragi strani pa je res, 
da imajo več ur pouka in da so v tem smislu bolj obremenjeni. Sedmi 
razred ima, naprimer, trideset ur na teden, kar pomeni v povprečju po 
šest ur na dan. Pravzaprav so temu najbolj krivi izbirni predmeti pri 
katerih so učenci iz sedmih in osmih razredov različnih oddelkov in 
potem je tukaj potrebno čakati na sedmo in včasih celo osmo uro 
pouka, tako da so včasih otroci tukaj do tretje ure popoldne.
- Kateri izbirni predmet je bil najbolj zanimiv letos?
- Največ izbirajo športne dejavnosti, astrologijo in televizijo. Lani smo 
imeli tisk, letos pa se jih je veliko vpisalo na televizijo in, 
presenetljivo, na prehrano.
- Koliko vplivajo na ocene ti izbirni predmeti?
- V glavnem jim dvigajo oceno, saj so vsebine, ki jih zanimajo, cilji,
ki jih lahko dosežejo in tako imajo tam v glavnem štirke in petke, tako 
da to vpliva tudi na skupno oceno. (DM)__________________________________

NOVO na tržišču
Izdelek, ki ga morate vedno imeti pri sebi! 
Kapa za hitro umivanje las brez vode Klinion:

V notranji vlažni plasti vsebuje lasišču in koži prijazne 
sestavine, ki učinkovito operejo lase. Kapo samo poveznemo 

na glavo in z njo zmasiramo lasišče.
Dve minuti in lasje so oprani in skoraj suhi!*

Ko ni časa; na potovanju; za otroke, ki se bojijo umivanja glave; 
za nepokretne in za vse, ki si težko umivajo lase z 

vodo in šamponom.
‘Izdelek je za enkratno uporabo.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 ■ 64
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VSI IZOLSKI PRVOŠOLČKI

Razrednik:ARGENTI DARJA 
Vzgojitelj: ERCEG TATJANA
GERIČ AJDA, ČAVALIČ AMIR, ČERNAČ META, DELIČ SAMANTA, 
GAGOVIČ GORAN, GJOREK ANJA, GRBAC NEJC, JAKIN LAZAR 
JAKA JURIČ ANJA, KMETEC NIKI, KOPIČ MATIJA, KOVAČIČ 
MATEVŽ, LEPEJ CLAUDIA, LUGAROV MARKO, MOŽINA MAŠA, 
MUČIČ ALEX, NAPOTNIK KRAMPF TEO, PERKOVAC PATRIK, 
PERŠIKO ROMINA, PETRAK TIA, SALIJI FUNDA.SINANBEGOVIČ 
LEJI A SLAVEC MARUŠKA, SOLAR MIHAEL, ŠTRANCAR NIKA

Razrednik:PALISKA DAJANA

BeSč1'TJAŠA,BBEŠlCAJASMIN, BUČAR VUKŠIČ ALAN.CERGOL 
MATJAŽ ČORKOVIČ TAMARA,GLAVIČ VID, HALILAGIC SAJ RA, 
HOČEVAR LENA, JAMNIK TAJA, JURIČ SILVIJA, KERN SARA, 
KORADIN VERONIKA, KOŠČAK JAN, KRAJA ALEN, LOSHI ENDRIT, 
MADŽAREVIČ FILIP, MAKIČ AJLA, PALISKA TONI MARIJA, POROPAT 
TEJA, SIKIRIČ AMAR, TOMAŽIČ ANJA, TOMAŽIČ URŠKA, VELJAK 
DANEJ, VELJAK NIKA, ŽUNIČ ALEN

OSNOVNA ŠOLA VOJKE ŠMUC IZOLA - Podružnica KORTE -
Razred 1.K
Razrednik: BURDVCH MAJA 
Vzgojitelj: TENTOR ULA
BALIČ ARINELA, FIKON KLEMEN, GRBEC TILEN, HALILAGIČ ELVIS, 
HRVATIN LARA, KOTRLE BARBARA, PUGELJ ALEN, VOVK VEJA

razrednik: STANJKO JANJA
BANDELJ CHARLOTTE, BERGER ŠPELA, BIONDIČ SARA, 
FRANOVIČ MATEVŽ, ‘GORJUP MAKS, MARINKOVIČ NIKA, 
MEHINAČIČ ARNES, OMERAŠEVIČ IRNES, OGRIČ NINA, PADAR 
MATEJ, PETERNELJ MATEJ, POŽRL ROK, PRODAN ASJA, 
RADULOVIČ URŠKA, SEVER LEON, STEFANI KRISTINA, UJHAZI 
GAJA, VERŠIČ ŽANA, VRTOVEC DANIJEL

razrednik: DEMIROVIČ VESNA
BARUCA ANAMARIJA, BREZOČNIK VESNA, BUDIŠA DAJANA, 
BURKIČ AJLA, ČERMELJ PAPEŽ JAN, ČOLIČ PATRICK, DONAVAL 
NEJC, HIRŠEL MARKO, KODELJA PRIMOŽ, KOZLOVIČ IVANČIČ VITA, 
MARKEŽIČ SEBASTJAN, MOLIN JONATHAN, NIMANI BESARTA, 
PEHARC LANA, POŽAR ZALA, SAMOTORČAN ANDREJ, SIMIČ 
KRISTJAN, VIDMAR RAFAEL

Capoclasse: SANDRA MIGLIORANZA 
II insegnante: CARMEN SVETTINI
BIANCHINI ELISA, BOHINEC MARCO, BUZOIU IOANA-GABRIELA, 
DRINIČ SORAVA, KILLOUGH SONJA MARIE, KUNST ALEX, LENOCI 
JOEL, MASLO LARA, MOSCARDA LORENZO, POSEGA ARIANNA, 
ŠTUMBERGER JAKOB, VITEZ MATIJA, VIŽINTIN KIM, VUJlC KATJA
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Nogomet-2. SNL 
ŠMARTNO-IZOLAARGETA 0:2 (0:11
Strelca: 0:1-D. Božič (13), Meš (77)
IZOLA ARGETA: Kalčič 7.5, Valenčič 
7, Sirotič 7 (od 87. Šabanovič-),
Ružnič 7.5, Franetič 7.5, D. Božič 8,
Rastoder 7.5, Nadal 7, Hanc 6.5 (od 
46. Meš 7.5), Šestič 8, Pepelko 7 (od 
67. Batista).
Vse kaže, da gostovanja Izolanom bolj 
ustrezajo kot tekme na domačem 
terenu, kajti tudi na tretjem gostovanju 
niso ostali praznih rok. Uvodne minute 
derbija z dna lestvice so pripadle 
edinemu primorskemu drugoligašu, ki 
je po nekaj spodletelih poskusih zgodaj 
povedel, ko je po predložku Šestiča 
pred golom Šmartna najvišje skočil 
Damjan Božič in z glavo premagal 
domačega vratarja. Čeprav so bili tudi 
zatem Izolani več pri žogi in
dominirali na igrišču, z izjemo 
močnega, a netočnega strela Nadala in 
nekaj blagih poskusov Hanca niso 
imeli izrazitih prilik za dvojno vodstvo.
Domačini so v boju za izenačenje 
zlasti iz prostih strelov in z
večkratnimi poskusi od daleč pogosto 
dobro zaposlili izolskega vratarja
Kalčiča, a žoga ni našla poti v mrežo.
Drugi del je z vstopom dveh igralcev 
Šmartna vnesel nekaj več živahnosti v 
njihovo igro, kar se je odrazilo zlasti v 
nevarnih akcijah pred izolskim golom.
Tudi pri modrobelih je prihod Meša in 
nekoliko kasneje Batiste vidno popestril 
nastop izolskega moštva. To se je
kmalu otreslo pritiska domačinov in si ________
pripravilo serijo stoodstotnih priložnosti 
za gol, katerih pa Sirotič, Batista in Meš niso 
izkoristili, sicer bi bila zmaga Izole precej 
izdatnejša. Slednji je sicer svojo napako kmalu 
zatem popravil, ko je uspel preigrati domačo 
obrambo in postaviti končni izid. V zadnji minuti 
je Šmartno sicer zadelo vratnico, kar pa je bila 
njihova edina resnejša priložnost v tem delu 
srečanja. Izolani so tako s tokratnem derbiju z 
začelja zasluženo osvojili novo trojko točk in si z 
njimi vidno popravili svoj dosedanji nezavidljiv 
položaj na lestvici. V nedeljo se bodo ob 16. uri 
Izolani doma_spopadli z Dravinjo. (B.V.)
Damjan Božic je po srečanju dejal: Tudi na tem 
gostovanju smo igrali dobro, imeli smo veliko 
priložnosti, bili smo boljši in mislim, da smo 
zasluženo zmagali. S tako igro bi lahko bili tudi 
doma uspešnejši kot doslej in morda nam bo to 
uspelo v nedeljo proti Dravinji.

ZADNJA VEST-IZOLA GRE NAPREJ
V pokalni tekmi je ekipa MNK Izola Argeta 
premagala moštvo Šupernova Triglav z rezultatom 
1:0 in se tako uvrstila v naslednji krog pokalnega 
tekmovanja. Zadetek je v 61. minuti dosegel 
Damjan Božič, pred tem pa je Rastoder zadel 
vratnico, Ružnič zgrešil 11-metrovko, po zlu pa 
je šlo še nekaj izvrstnih priložnosti.

KAPUČINO
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BLIZU 300 DOBRlOifiOSTOV
3. SNL- Avtoplus Korte:Šenčur 2:1 (1:01
Strelci: 1:0 Čendak (20 - 11.m), 2:0 Čendak (75), 
2:1 Zupančič (86-11 .m)
Avtoplus Korte: Sirotič, Durmič (Čavar),
Malikovič, Mehič, Reljič, Furlanič, Bašič, 
Stampfer, Baruca (Muminovič), Čendak, Mujkič 
(Tonejc), trener: Ivan Patarič 
Kortežani so v deževnem vremenu dobro zastavili 
igro proti močnim Šenčurčanom, ki so pred tem 
na trening tekmi s »petico« izprašili ljubljansko 
Olimpijo. Potem ko so iz pravilno dosojene 
enajstmetrovke povedli so gostje resneje začeli 
napadati proti Širotiču, ki je imel veliko dela, 
vendar so na ta način omogočali protinapade 
domačih. Tako je Čendak v enem od nasprotnih 
napadov še enkrat premagal gostujočega vratarja in 
gostje so uspeli le še znižati rezultat. Prestižna 
zmaga je ostala na Maliji. Povejmo še, da se je 
na tekmi resneje poškodoval Durmič.

Odbojka
Na nedeljski generalki pred petkovim drugim 
turnirjem kvalifikacij za EP je slovenska moška 
odbojkarska reprezentanca premagala Hrvaško s 
3:2. Za izbrano vrsto so Slovenije je nastopil tudi 
Izolan Mitja Gasparini.

Jadranje
IZOLA GOSTI 90 FIREBALLOV SVETA
V Izolo so že pred dnevi prišli prvi 
jadralci razreda Fireball, ki bodo 
nastopili na letošnjem evropskem 
prvenstvu, danes pa je večeina že 
zbranih na parkirišču pri Lonki, kjer 
bo tudi osrednji prireditveni prostor 
Evropskega prvenstva, ki ga skupno 
organizirata JK Olimpic in JK 
Fireball.
Kot vse kaže bo Izola rekordna po 
številu udeležencev, saj je že 
prijavljenih 89 posadk iz dvanajstih 
držav, do začetka evropskega 
prvenstva, ki ga bodo odprli v 
soboto zvečer, pa se lahko prijavi še 
kdo.
Evropsko prvenstvo 
razreda Fireball bo od 
septembra organizirano 
kombinaciji z Državni 
Slovenije, ki se je začelo danes in 
bo trajalo vsega dva dneva. 
Evropsko prvenstvo razreda Fireball 
bo v sezoni 2004 osrednji jadralski 
dogodek v Sloveniji.
Kot rečeno so se že prijavile ekipe 
iz Velike Britanije, Švice, Češke 
republike, Irske, Francije, Nemčije, 
Italije, Hrvaške, Avstralije in Kanade, 
kar skupaj pomeni tudi blizu 300 
gostov za izolske hotele in 
restavracije, saj so jadralci v razredu 
Fireball po letih starejši od 
olimpijskih jadralnih razredov, kar 
pomeni, da so tudi turistično 
zanimivejši.

Prvenstva se bodo udeležili nekateri najboljši 
krmarji na svetu v razredu Fireball, in sicer: Dave 
Wade, Shane McChartcy, aktualni svetovni prvak 
lan Hovvarth (vsi Velika Britanija), nekateri 
pretekli evropski prvaki Tomas Musil (Češka 
Republika), brata Moser (Švica), mladinski 
svetovni prvak v razredu 470 Šime Fantela 
(Hrvaška) in pa nekatera znana imena slovenskega 
jadranja, bivši mladinski svetovni prvak v razredu 
470 Marko Kocjančič, bivši jugoslovanski prvak v 
razredu Optimist Hinko Golias, ter Izolani: Mitja 
Hrvatin, Al Markočič, Miha Slekovec in morda še 
kdo. Med kandidati za visoke uvrstitve je gotovo 
tudi nekajkratdni državni prvak in član Olimpica, 
Srečo Jadek.
Številčna in kvalitetna udeležba tekmovalcev ter 
ugodni jadralni pogoji Izolskega zaliva v tem 
obdobju napovedujejo razburljiv športni dogodek. 
Razred Fireball je sicer zaradi svoje dobre 
organiziranosti, ter rekreativno-tekmovalnega 
značaja trenutno najštevilčnejši in najhitreje rastoči 
razred športnih jadrnic dvosedov v Sloveniji. Zanj 
se odločajo tako rekreativci željni resnega 
tekmovanja kot tudi izkušeni tekmovalci 
olimpijskih razredov.
Za vse, ki bi si morda želeli ogledati regate od 
blizu bo organiziran tudi voden izlet s turistično 
barko Delfin 2. iz izolskega Mandrača.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Športi

Rokomet
Pričenja se, no naslednji teden, vendar je v 
glavnem vse znano. Največja novost je novo 
vodstvo zveze. Gospod Jankovič se poslavlja, 
njegovo vladanje pa pušča kar nekaj sledi. Vsi,

kot vedno, bodo našli tudi kaj grenkega, toda 
evropski naslovi (klubski) in srebrna evropska 
medalja imajo svojo težo. Koliko krivde (njegove) 
je pri olimpijskem polomu bo pokazal čas, ali pa 
tudi ne. Nesporno jc rokomet dobil na veljavi, 
cena je morda tudi previsoka. Kar nekaj belih lis 
je nastalo, vendar sistem in cilji pač ne dopuščajo 
sentimentalnosti. Veliki in premožni ne razmišljajo 
o »proizvodnji«, to je domena manjših. Od tod 
tudi problemi pri prehodih in predpisanih 
odškodninah za igralke in igralce. Sicer pa nam 
Evropa že kaže kako in kaj. Prihajajoče prvenstvo 
se tudi tokrat ne bo bistveno razlikovalo od 
prejšnjih.Rcs se vsakokrat pojavi kdo z velikimi 
apetiti, toda stvari se hitro umirijo in dobijo 
normalno pot. Vložki se seveda razlikujejo, še tak 
proračun ni zagotovilo,nam so te stvari zelo dobro 
znane.Seveda ne bom veliko zgrešil, če napovem 
prvake (Celje - Krim), hujša bo borba za mesta v

Evropi. Kot vedno bo nekdo moral izpasti in tam 
bo najbolj vroče.Čar, ki ga pač prinaša šport, 
normalno, težje je tistim, ki teh stvari nočejo tako 
jemati.Istovetenje s športnimi uspehi je lahko 
tudi nevarno, sploh pa primerjava šprtov. Pri nas 
smo vsega vajeni imamo kar pestro zbirko vseh 
mogočih naslovov. Tudi padanja in dvigovanja 
smo prestali, vendar nam včasih vseeno kaj zbeži.
Vse zadovoljiti je nemogoče , okvirji morajo biti 
pravi in realni. Če ponovim, smo pravi fenomeni, 
ob pomanjkanju sredstev in objektov se lotimo in 
dosežemo veliko. Balinarji so že eni od teh. Ob 
domači zasedbi in ničkoliko obljubah se bodo 
uvrstili v super ligo. Morda res ni vse v denarju, 
toda pomirja in zbranostjo še kako pomembna.

www.goldenindex.com
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DIPLOMATI SO DOBRO JADRALI
Organizatorji lani uspešne premiere Diplomatske regate so bili letos pod 
velikim pritiskom, saj so bila pričakovanja udeležencev letos še toliko večja. 
Kljub nekaj nevšečnostim pred samo regato, lahko sedaj ko je vse mimo z 
zagotovostjo rečemo, da se organizatorji tako jadralcem kot diplomatom niso 
izneverili, saj je tekmovalce že pred zborom krmarjev čakal zajtrk s kavico. 
Brezhibna je bila tudi organizacija same regate, na katero se je prijavilo kar 
95 jadrnic in 66 povabljenih VIP gostov, ki so s svojim zanimanjem za 
regato presegli vsakršna pričakovanja. Regatno polje, ki je predvidevalo 
palico in trikotnik med Izolo, Debelim rtičem in Rtom Ronek za potovalne, 
oz dve palici in trikotnik za regatne jadrnice je najhitreje prejadrala posadka 
Xanaduja z Ivanom Štravsom, med regatniki pa je ciljno linijo prvi prečkal 
Branko Brčin z Esimitom - Evropa. V omejenem časovnem limitu je regato 
končalo 63 jadrnic, prav vsi pa so se veselili večerne podelitve nagrad in 
pojedine, ki je bila jadralcem enkrat toliko postrežena na pravih krožnikih 
in s pravim jedilnim priborom in ne iz kartona in plastike, kot so običajno 
vajeni. Seveda, če iščemo dlako v jajcu jo lahko tudi najdemo, saj ga je 
voditeljica Lorella Flego nekajkrat pokronala z malce okorno angleščino, a 
marsikateri jadralec tega sploh ni opazil, saj so vsi komaj čakali da pridejo 
na oder in očarljivi lepotici stisnejo roko in ljupčka na lice.

Veslanje
ŠE VEDNO VELIKO NEJASNOSTI V ARGO
Pred dobrim tednom dni se je v VK Argo zgodila redna skupščina na kateri 
udeleženci razrešili staro in izvolili novo vodstvo kluba. Na skupščino je 
prišla večina članov kluba, razprava pa je bila namenjena predvsem 
nenavadnim načinom dela novega vodstva, ki je odstavilo trenerja in 
sprejema številne ukrepe tudi v zvezi s prevozi veslačev na regate. Zbrani 
so tudi glasovali o novem vodstvu kluba in najprej predlagali dve različni 
kandidaturi, končno pa že v prvem glasovanju večine še prisotnih, za 
novega predsednika VK Argo izvolili Egidia Krajcarja. S tem bi se moralo 
obdobje dvojnega vodenja kluba pravzaprav nehati, vendar še zdaleč ni tako.
V starem vodstvu so namreč prepričani, da je bila skupščina in njen potek 
nelegalna, o tem so naslovili vprašanje iz iskali tolmačenje ministrstva za 
notranje zadeve, končno pa so na Upravno enoto naslovili pritožbo na sklep 
skupščine, kar je postopek registracije novega vodstva seveda zavrlo.
Sledili so tudi ostri dialogi v samem klubu in po pripovedovanju nekaterih 
članov je morala enkrat posredovati tudi policija, zdaj pa se to dvovladje 
nadaljuje. Staro vodstvo ima ključe in dokumente kluba, novo vodstvo pa 
predvsem starejše veslače in veliko jeze zaradi zapletov, katerih žrtve so v 
prvi vrsti prav veslači.

Namizni tenis
V soboto je v Polju pri Ljubljani potekal 1.odprti turnir RS za mladinke in 
mladince. Tokrat se je najbolje uvrstila Petra Kukovec, ki je za prvo 
četverico z 1:3 izgubila proti Zori iz Velenja. Blizu uvrstitve med 8 je bila 
tudi Kristin Fatorič. Kristin je že vodila z 2:1 ter 10:8 in nato tesno 2:3 
izgubila z Verhnjakovo iz Mute.Med šestnjast najboljših sta se uvrstili še 
Marika Jauševec in Nika Marušič.
Pri mladincih se je med šestnajst uvrstil Gregor Vukovič. Preboj v finalni 
del, med 32 najboljših pa je uspel še Simonu Franku. Drugim se ni uspelo 
uvrstiti v finalni del. Lahko rečemo, da so vsi pokazali kar trenutno 
zmorejo. Imeli smo največ prijavljenih tekmovalcev in tekmovalk, največ , v 
primerjavi z drugimi slovenskimi tekmovalci, se jih je tudi uvrstilo v 
finale.Za dosego samega vrha bomo morali še malo počakati, večina pa jih 
bo v tei kategoriji nastopala še vsaj eno leto.
Kegljanje
V soboto so oživela kegljišča širom Slovenije, saj so se pričela ligaška 
tekmovanja.
Moški - 2. liga zahod; Izola : Jesenice 1:7 (3162:3175),
Ženske -LB liga: Izola : Korotan 1:7 (2942:3021)

Biol^Botegin
NOVO V IZOLI !

TRGOVINA Z ZDRAVO PREHRANO IN Z NAPITKI 
ZA OTROKE IN ODRASLE.

NA VOLJO SO TUDI TRADICIONALNA JAPONSKA ŽIVILA, 
NARAVNA KOZMETIKA IN SE KAJ!

Dobrodošli v prodajalni na Muzčevi ul. 2, 
v neposredni bližini živilske tržnice!

Telefon št.: 6400- 272.

BIRRERIADA 2004 USPELA
Kot smo poročali v prejšnjem Mandraču, smo zaradi neodobrltve o.š. Vojke 
Šmuc za organizacijo malonogometnega turnirja v Kortah po 20 letih 
sodelovanja poiskali novo, za nekatere boljšo lokacijo. Povezali smo se s 
Športno kulturnim umetniškim društvom Šared in izpeljali letošnjo 
tradicionalno BIRRERIADO na Šareda
Na turnirju je sodelovalo 9 izolskih ekip: Ribari,Moby Dick, No name, Red 
star, Šempre pjen, Motokultivator, Bambusi, Artis, Sergio. Zmagovlci turnirja 
so že drugo leto zapored ekipa NO NAME (pokal in prehodni pokal), saj je v 
finalni tekmi ekipa BambUSOV podlegla in z 1:2 osvojila 2.mesto in pokal, 
tretji pa so bili ekipa MOtOkUltlvatOr, pokal za fair play pa so prejeli igralci 

pcMobvDick.
Za najboljšega igralca je ekipa izbrala igralca 
Sergeja Kocjančiča za vso izkazano požrtvovalnost 

/(spominska plaketa nogometaša) Za tiste, ki ne 
vedo je Sergej-Sergio motorično omejen, veliko pa 
se druži z mladimi, ki mu tudi pomagajo, hodi na 
tekme kjer tudi aktivno sodeluje, rad pa zahaja 
tudi k Ribarom. Za najgolmana je bil proglašen 
Štaupfer Zoran (kipec golmana). Na turnirju je 
sodeloval tudi naš olimpijec Vasilij ZbOgar-VaSkO, 
ki je od Društva navijačev Ribari, prejel najvišje 
društveno priznanje - steklenega škualota (delo 

Matjaža bornška) Zaslužil si ga je kot vztrajen, skromen in nadvse uspešen 
športnik, okronan z medaljo iz 01. Hvala Vaško! VaskO P3 035 j6 močno 
presenetil, saj nam je podaril uokvirjen olimpijski dres 01 ATHENS 2004, ki 
ga je zares tudi nosil. Neprecenljivo za nas Ribare.
Tudi za VeSHO Dekleva smo pripravili presenečenje, vendar je bila v tujini, 
tako da ji presenečenja žal nismp mogli predati, jo pa ša vedno čaka. 
Vabljena ob drugi priložnosti (presenečenje te čaka).
Na velikem platnu smo si ogledali profesionalno izdelan film Prihod Vaška 
in njegovi sprejemi, posneto na VHS v produkciji snemlaca Vozila Robija, 
Poje Jadrana, JK Burje in Ribarov kot pobudnikov in organizatorjev 
sprejema ob zgodovinskem dogodku.
na Birreriadi smo navezali nove stike med športno kulturnimi društvišared, 
Ribari, Bambusi, Motokultivatorji in KIŠD. To nam daje tudi upanje za bolj 
konkretno sodelovanje pri organizaciji večjih športnih in drugih prireditev, 
urejanju okolice Šareda, razsvetljave itd. Še enkrat: nasvidenje prihodnje leto 
(2.teden v septembru) na Šaredu - Birreriada 2005.
Nekaj pohval in zahvakg.Rota Franku in Primožič Mari-ŠKUD Šared, Lekiju 
in Jožetu električarju za razsvetljavo, Speedy - Bambusi za reflektorje, vsem 
sodnikom in laufarjem za žoge, Elvisu za opravljene prevoze in vsm 
požrtvovalnim Ribarom, brez katerih turnirja ne bi bilo.
Info ribari
v petek, 17.9. v prostore društva vabljeni vsi Ribari, ki so sodelovali na 
Ribiškem prazniku (zakuska) / V prostorih društva lahko naročite DVD ali 
kaseto Olimpijskega Vaška- prihod in vsi sprejemi / Zbiramo interesente za 
ogled reprezentančne tekme Slovenija-italija, ki bo 9. oktobra v Celju (Mičo)

MeTra Izola 
Suhar Mariella s.p. 
Smrekarjeva 62 Jzola - Isola 
tel.: 05/ 641 66 13

Vhod je z Manziolijevega trga (ob knjigarni Libris)

V naši trgovini vam nudimo 
bogato izbiro metrskega in 
Rilskega blaga, potrebščine 
za šivanje ter opravimo 
manjša šivilska dela.
Nel nostro negozio trovate un 
ricco assortimento di stoffe a 
metro ed a chilo e vi offriamo 
servizi sartoriali.

Pridite, čakamo vas od ponedeljka do petka 
dopoldan od 8. 30 ure - 12. ure in popoldan od 16.ure do 20. ure, 

v soboto pa samo dopoldan.

[3ZI.SD
naročnik - ZLSD

Prihodnost za vse!
Un futuro per tutti!

Breda Pečan
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V novi izolski knjižnici svoje bodoče člane zbirajo že zelo zgodaj. 
Poleti so zaključili projekt študijskega krožka Beremo s starši, katerega 
namen je bil za branje navdušiti in brati otrokom že v zgodnjem, 
najnežnejšem obdobju. Otroci so brali z mamicami, ki so bile na 
porodniškem dopustu, ter dedki in babicami, ki so se srečanj udeležili s 
svojimi otroki ali vnuki. Medtem, ko so se otroci igrali z lesenimi 
igračami, mlajši pa počivali v naročju staršev (najmlajši udeleženec je 
imel šest tednov), so starši, dedki in babice skozi skupno učenje 
spoznavali in utrjevali zavedanje o pomenu branja otrokom vsak dan. Za 
bodoče bralce in naročnike se srčno zanimamo tudi v Mandraču...

Spletna stran obala.net je v zadnjih letih postala osrednja stran za vse, 
kar se dogaja med Črnim kalom in Sečovljami in še čez. Dnevno po 
straneh z novicami, fotoutrinki, osebnimi albumi brska okoli 16.000 
ljudi, povprečno 24 let stari uporabniki se letno zbirajo na žurih. Na 
zadnjem žuru se jih je zbralo okoli tisoč in napolnili so notranjost in 
zunanjost The Club-a na Belvedeiju. In vsaj za en večer je spletni 
klepet nadomestilo sporazumevanje v živo.

ZE TRIDESET LET BREZ V0|KE SMUČ
V dneh, ko eni prvič prestopajo šolski prag, se drugi spominjajo dnevov, 
ko so za vedno zapustili osnovnošolske klopi. Učenci nekdanjega 8.e 
razreda, ki so »Vojko Šmuc« zapustili že davnega 1974, so se ponovno 
zbrali, mnogi se tri desetletja sploh niso srečali. Zasedba žal ni bila 
kompletna, saj se je nekaj vabil izgubilo, nekaterih se ni dalo dobiti, 
nekaj pa jih enostavno ni prišlo.
Okrnjena družba fantov in deklet je tako pred tednom pozno popoldne z 
barko odplula proti Strunjanu. Seveda ni mogel manjkati tudi razrednik - 
legendami fizik Miro Bomšek, ki razumljivo, v obrazih zdajšnjih fantov 
in deklet v srednjih letih ni mogel takoj prepoznati nekdanjih 
pubertetnikov, ki jih je kot zadnji iz osnovne šole pospremil v življenje 
odraslih.

Vendar so se mu podobe iz preteklosti kaj kmalu vrnile iz spomina, saj 
je kasneje celo nanizal nekaj utrinkov z osnovnošolskega izleta, ki so 
drugim že ušli iz spomina. Tudi sicer je mnogim osnovnošolsko 
dogajanje čas potisnil v pozabo. Vendar k sreči spomin nekaterih še 
deluje brezhibno, tako da so imena in obraze učiteljev, kot tudi 
posamezne dogodke, vendarle postavili na pravo mesto. Morda je bilo 
zibanje barke krivo, da je pijača - tako kot tudi pogovor, sprva nekoliko 
umirjeno tekla, a je kasneje tako eno kot drugo dobilo pravi zalet. 
Lepo zapečeni ciplji so družbo posedli za mizo, kjer so sproščenost, 
veselje in zabava udarili na plan. In čeprav se več desetletij ne da 
prekrižariti v nekaj urah, je sprehod po zgodovini hitro obnovil 
dogajanje sredi sedemdesetih let prejšnjega stoletja in sestavil mozaik 
osemletnega sedenja v »Vojki«. Mnogim se je tako zdelo, kot da slovo 
iz osnovne šole le ni bilo tako daleč. Nekaj moških udeležencev s 
srebrom v laseh je bilo sicer potrebno nekoliko prepričevati, da to ni 
izraz let, ampak predstavlja nekakšen prehod v zrelo obdobje. In kot so 
se hitro obrnila zadnja tri desetletja, so se zavrtele tudi ure skupnega 
druženja s sklepno mislijo vseh udeležencev: to je treba ponoviti! (BV)

PROJEKTI PO VELJAVNEM ZAZIDALNEM NAČRTU
Novogradnja v SRCU Izole,

ob Drevoredu L maja

ran
o

1°
'ra

_______
- — s

m r-rr^-T-^ Sfera VILA Vesna

PRODAJA in INVESTIRA:
IGT d.o.o.
Pod vinogradi 1 LIZOLA, 6310

GSM: 041/623-520, tel/fax: 05/64 16 800, 
e-mail: igt@siol.net

Na voljo je še nekaj poslovnih prostorov z možnostjo 24 urnega 
poslovanja v centralnem delu, velikosti od 30 m2 -120 m2 površin. Cena 
kvadratnega metra poslovnih prostorov je od 500.000,00 SIT* naprej 
za III. pog. Gradbeno fazo. DDV ni vključen v ceni. Možnost prevzema 
od septembra. 2005 dalje. Po dogovoru z investitorjem možnost finalizacije. 
Varnost naložbe zagotovljena z bančno garancijo.

* Protivr. UER na dan 6.9.2004 po sred. teč. BS
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Praznik KS Jagodje

TUDI JAGODJE JE KRAJ POSTALO
V soboto so praznovali v Krajevni skupnosti Jagodje. Na 
osrednji slovesnosti je igrala izolska godba na pihala, 
govorili so občinski veljaki, na svoj račun so prišli 
ljubitelji športa.
Na mednarodnem balinarskem turnirju je seveda zmagalo 
domače balinarsko društvo, ki je osvojilo prehodni pokal. S 
praznovanjem so nadaljevali pozno v noč. Od vodilnih v 
krajevni skupnosti smo na prazniku izvedeli, da se na 
krajevni skupnosti pripravljajo na izdelavo opozorilnih tabel s 
katerimi bi domačine in goste opozorili na zanimivosti v 
krajevni skupnosti. O tem so se baje že pred leti dogovarjali 
s turističnim društvom, vendar iz vsega tega ni bilo nič, 
čeprav je menda občina za omenjene table pred leti že 
naročila in plačala izdelavo celostne podobe. /dg

V DELFINU PONOVNO LITERARNI VEČERI
Prejšnjo sredo so se v hotelu Delfin, po krajšem poletnem premoru, 
ponovno pričeli literarni večeri. Tokrat se je predstavila
literamo-glasbena skupina »LIPA« iz Domžal, ki deluje v okviru 
Univerze za III. življensko obdobje. Predstavilo se je 20 članov, med 
katerimi so bili literati, glasbeniki in pevci. Skupino vodi Metka 
Zupanek, pripeljala pa jo je Anica Gladek, nekdanja radijska 
napovedovalka, ki je hkrati tudi članica te literarne skupine. Svoje
nagrajene pesniške zbirke je predstavilo 5 literatov, za prijetno vzdušje
pa je poskrbel trio harmonikašic in ženska pevska skupina. Poslušalci so 
z zanimanjem spremljali njihov program. Dokazali so, da je tudi v 
tretjem življenskem obdobju človek lahko aktiven in zelo ustvarjalen.
Hkrati je bil večer združen z otvoritvijo razstave slik slikarja Zorka
Dežjota, člana umetniškega društva LIK iz Izole. Dežjot se z likovno 
umetnostjo ukvarja ljubiteljsko, predvsem kot kipar-rezbar. Ustvaril je več 
kot tisoč petsto reliefov in skulptur, ter preko 500 slik. Večer je bil 
ustvarjalen in umetniško obarvan. Podobni večeri se bodo nadaljevali tudi 
v prihodnje, ko se bodo s svojimi deli predstavljali različni ustvarjalci.
Večere vodi Marjetka Popovski, ki tudi sprejema prijave vseh, ki bi se 
želeli predstaviti. Informacije in prijave na GSM 041/435-207. Vabljeni!

POZDRAVLJENI PRIJATELJI IZ DOMŽAL
Kakor vsako leto so tudi letos članice in člani društva invalidov 
Izola prijazno sprejeli svoje prijatelje iz Društva invalidov Domžale, 
ki so prišli na vsakoletno srečanje^
Ob prihodu v Izolo smo jih povabili v nove delovne prostore Društva 
invalidov Izola. Prijatelje oz invalidi iz Domžal, ki jih je spremljal naš 
harmonikar Marino, so bili navdušeni nad novimi delovnimi prostori pa 
tudi nad gostoljubnostjo članic in članov Društva invalidov Izola, saj so 
jim pripravili prisrčno dobrodošlico, na kateri je bilo poleg toplega stiska 
rok in objemov tudi obilo domačih dobrot in predvsem veliko veselja.
Po ogledu in uvodnih pogovorih med predsednikom medobčinskega 
društva invalidov Domžale, Edvardom Završnikom in Zmagom 
Višnjevcem, predsednikom domače organizacije, o nadaljnjem 
sodelovanju, so se odpeljali v gostilno Jasna nad Izolo. Prijetno druženje 
se je ob uradnem delu s pozdravi obeh predsednikov društev, podžupana 
in direktorja Hotela Delfin g.Branka Simonoviča ter seveda predsednika 
krajevne skupnosti Jagodje - Dobrava Maksa Filipčiča, nadaljevalo. Ob 
prijetni glasbi, ki se je zavlekla pozno v večer, je bilo ob slovesu 
izrečenih veliko prijaznih besed in želja o ponovnem srečanju prihodnje 
leto.

IZOLANI NA OBRTNEM SEJMU V CELJU
Območna obrtna zbornica Izola se je ponovno predstavljala 
na MOS-u. Na izolski stojnici je razstavljalo 7 obrtnikov iz 
Izole, gostili pa so še 2 iz Pirana in izumitelja iz Kopra.

Imeli so tudi informativni turistični pult, ki se je z dosedanjo 
prakso izkazal kot zanimiva dodatna ponudba. Posebnost na 
letošnjem razstavnem prostoru pa je bila namenjena 
veličasnosti in tragičnemu potopu ladje Rex. V petek, 
10.septembra so priredili, tako kot doslej tradicionalni »Dan 
Izole«, kjer so obširno predstavili obrt, podjetništvo in 
turizem naše občine. Gosti so bilo pogoščeni z obmorskimi 
dobrotami.

UMETNOST ZA SREČO
Akcija »Umetnost za srečo« poteka že tretje leto, prvo leto 
kot podaljšano Poletje v Izoli, od lani, ko so se nam pridružili 
tudi ljubljanski umetniki pa pod novim imenom, predstavlja 
humanitarno akcijo izolskih in ljubljanskih umetnikov, ki 
darujejo svoja dela za dražbo, z izkupičkom le-te pa gredo 
ljubljanski otroci na počitnice na morje terizolski v hribe.

Letos je v sklopu te akcije iz Izole odšlo pozimi 16 otrok na 
smučanje na Kope, poleti pa 39 otrok na enotedenske počitnice 
v Kranjsko goro. Da smo res uživali, se vidi tudi na sliki.

naročnik-ZLSD

Prihodnost za vse!
Un futuro per tutti!

Breda Pečan
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Dan odprtih vrat
■V

MANDRAC NA FIZIOTERAPIII
Ob 8. Septembru, dnevu fizioterapije, smo obiskali zdravstveni dom. 
V tamkajšnji fizioterapevtski ambulanti so na ta dan vrata odprli 
vsem obiskovalcem. Izolsko ambulanto dnevno obišče tudi do 60 
ljudi. Zanje skrbita fizioterapevtki Vanda Zajc in Manica Remec, ki 
sta si čas vzeli tudi za naš tednik.

ZA VSAKEGA NEKAJ
Pacienti so zelo različnih starosti in zelo različnih težav. Pri mlajših 
zdravijo največ ploska stopala in krive noge (na X) , pri starejših pa 
posledice poškodb pri prometnih in drugih nesrečah. V moderno 
opremljeni ambulanti lahko hkrati »obdelajo« več ljudi hkrati. Eni 
telovadijo, druge priključijo na 
naprave za elektro stimulacijo, 
ultrazvok ali elektrode. Zanimivo 
je, da fizioterapevti zdravijo 
tudi-herpes. Z laserkimi žarki 
»pokurijo« hujše oblike herpesa, 
predvsem pri manjših otrocih. Za 
obisk fizioterapevta je potrebna 
napotnica, čakalna doba pa je 
okoli deset dni.

FIZIOTERAPIJA TUDI PREVENTIVA
Delo fizioterapevta pa ni le razmigavanje in stresanje mišic. Njihovo 
delo je tudi svetovalno. Nekaj nasvetov sta Vanda in Manica zaupali 
tudi nam: Da bi ohranili zdravo držo moramo paziti na ustrezno obutev, 
ženskam seveda škodijo visoke petke. Pomembna je telesna aktivnost, 
saj s tem ohranjamo trebušne in hrbtne mišice Previdni moramo biti 
pri dvigovanju bremen, vzeti si moramo dovolj časa za sprostitev od 
napora, v vseh položajih pa moramo paziti na to, da je hrbtenice 
čimbolj ravna.

NEMŠKI ZDRAVNIKI V IZOLI
Konec prejšnjega meseca je izolski Zdravstveni dom obiskalo 40 
zdravnikov iz Nemčije. Med njimi sta bila tudi generalni sekretar Otmar 
Klcber ter nekdanji predsednik nemške zdravniške zbornice Karsten Wilmar. 
Zanimalo jih je delovanje slovenskega zdravstvenega sistema in preimerjava 
z nemškim.

Ogledali so si ordinacije Zdravstvenega doma Izola, in sicer: Dispanzer 
medicine dela prometa in športa, Dispanzer za ženske, zobne ambulante za 
otroke in za odrasle ter ordinacije splošne medicine. Med ogledom so bili 
prijetno presenečeni nad sodobno opremo in nad organizacijo dela v zavodu.

NEKOČ LE STAREJŠI, SEDAJ ŽE OTROCI
Vanda Zajc, ki je v dolgih letih dela v fizioterapiji do boljšega 
počutja pomagala genaracijam izolanov se je spomnila, let ko je šele 
začenjala. Tedaj so petdesetletnega možakarja s težavami v hrbtu imeli 
za relativno mladega. Z leti se je ta meja zniževala, sedaj se zaradi 
drugačnega načina življenja v ambulanti oglašajo že osnovnošolci...

Vanda in Manica sta še povedali, 
Tisti, ki bi jih delo fizioterapevta 
veselilo se lahko izšolajo na 
visoki strokovni fizioterapevtski 
šoli v Ljubljani, podobna šola pa 
je tudi v Trstu. Sola v Ljubljani, 
Društvo terapevtov in inštitut za 
rehabilitacijo »Soča«, so pred 
kratkim praznovali tudi 50-ti 
ljubilej.
Namesto zaključka pa še 
vprašanje: Ste med branjem teh 
vrstic pomislili na vašo držo? Če 
niste, vam svetujem, da si članek 
preberete znova. Ne bo vam 
škodilo..

Darjan Gorela

velja za poklic veliko zanimanje.

KO IMAŠ DOBRO DRUŽBO IN KO SE TA DRUŽBA ZNA 
SPORAZUMEVATI, POTEM LAHKO DOŽIVIŠ ZANIMIV DOPUST 
KRAJ SPLOH NI TAKO POMEMBEN POGOJ 
ZA USPEŠEN DOPUST. MENI JE POMEMBNO 
DA IMA VSAK DAN SVOJE CILJE IN DA MI 
OSTANE TUDI NEKAJ SVOBODE
PROSTEGA ČASA. JAZ SEM NA DOPUSTU
ZELO RADA V DRUŽBI, RABIM PA TUDI 
TRENUTKE MIRU,
KO SEM LAHKO SAMA IN SE SPROSTIM.
MOJI DOPUSTNI DNEVI SO PONAVADI V 
ZNAMENJU SPOZNAVANJA KRAJA, LJUDI IN 
ZANIMIVOSTI. NA DOPUSTU IMAM RADA C —_ '
CIMVEC NOVIH STVARI, ČIMVEČ -
DRUGAČNOSTI. NA POČITNICAH MORA BITI KSBS &
DRUGAČE KOT DOMA. NOVIH OKOLIŠČIN ME NI STRAH. 
STRAH ME JE SAMO, KADAR SE SAMA ODPRAVIM NA POT.
ZABAVA SO NA DOPUSTU VEČERI V DRUŽBI PRIJATELJEV. 
VŠEČ Ml JE, CE JE KITARA, ČE SE POJE, ČE SE IGRA 
DRUŽABNE IGRE ALI SAMO ČE SE POGOVARJAMO.
NA DOPUST SE JE TREBA PRIPRAVITI IN GA NAČRTOVATI 
TAKO, DA URESNIČIŠ SVOJA PRIČAKOVANJA IN SE VRNEŠ 
DOMOV POLN DOBRIH OBČUTKOV.

DAMJANA
Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper
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MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
vas prisrčno vabi v Četrtek, 16.09.2004 ob 19.30 v čitalnico knjižnice na
1.srečanje v nizu rednih mesečnih večernih klepetov.

Pogovore z “Zanimivimi Izolani” začenjamo s športnikom, 
ambasadorjem Izole,Vasilijem Žbogarjem.

Pogovor bo vodila novinarka Radia-Koper Capodistria Nataša Benčič.

»SEJEM« V PUČAH
Puče so mala vasica med Koštabono, Krkavčami in Novo vasjo. 
Preteklo nedeljo so obnovili svoj vaški praznik imenovan »Sejem«, pa 
ne tako kot je bil še pred sto leti s sejmom, ampak s kulturnim 
pridihom.
Povedati je treba, da je ta praznik (drugo opasilo) posvečen Marijinemu 
imenu (12.9.). Njihova cerkev pa je posvečena B. Mariji Karmelski. 
Zgradili so jo kot podružnično cerkev leta 1571. Tedaj so napisali 
posvetilo v starocerkvenoslovanskem jeziku in z glagolskimi črkami:

1571
VA TO VRIME BI SVRŠEN TA TEMPAL 

POD STEREŠINU TONCEM PUČAROM
Plošča je vzidana pred vhodom v cerkveno dvorišče, pa so 

jo domačini želeli oteti zobu časa in jo vzidati v 
notranjost cerkve, na sedanje mesto pa postaviti 
kopijo. Za letošnji praznik jim to ni uspelo. So 
pa praznik posvetili izključno glagolici. Prireditev 
je bila v vaški dvorani v popoldanskem času. 
Ogledali smo si lahko razstavo o Cirilu in 
Metodu in o glagolici v Istri. Prisluhnili smo 

recitalu, ki je povzel to tematiko, vmes smo šlišali 
tri pesmi iz glagolskega bogoslužija. Med recitalom 

smo se spomnili glagolice na našem območju, tako 
glagolskega testamenta iz Kaštela, ki ga piranski notar ni znal prebrati in 
mu ga je župnik Pistan narekoval, da ga je lahko napisal z latinskimi 
črkami (leto 1611, Marjan Rožac).. Spomnili smo se tudi podeželskih 
umetnin - glagolskih kustodij z Vrha pri Buzetu (1463), Predloke (1466), 
Kort (1468), Gažona (1470). Po prireditvi so organizatorji na katerem čelu 
stoji gospa Milka Pucer, tudi pevovodkinja zbora Alojz Kocjančič, zbirali 
prispevke za restavriranje krkavškega misala iz leta 1631. /Nada Morato

Območna izpostava JSKD Izola organizira enodnevni

MEDOBMOČNI FOLKLORNI SEMINAR
za mentorje otroških folklornih skupin

IZOLA - Sončna dvorana, 9. oktober 2004

Vodja seminarja: Mojca Lepej, izprašani vodja folklornih skupin 
Seminar je namenjen mentorjem otroških folklornih skupin v društvih, 
na osnovnih šolah in vrtcih, učiteljem in vzgojiteljem, ki želijo spoznati 
ljudsko izročilo, popolnim začetnikom in vsem, ki bi radi svoja znanja o 
poustvarjanju otroškega izročila poglobili.
Program: * metodika učenja ljudskega plesa v otroški folklorni skupini, * poenostavljanje 
ljudskih plesov glede na starostno stopnjo otrok, * otroške igre teh območij, * oblačilna 
kultura 19. in 20. stoletja, * poustvarjanje otroškega izročila v sodobnosti in gradnja 
odrske postavitve, * učenje ljudske pesmi za odrsko postavitev, * preprosta otroška 
glasbila, * vključevanje godcev v odrsko postavitev.
Urnik: Seminar bo potekal v Sončni dvorani v bližini Glasbene šole (Ulica Giordana 
Bruna 6) dopoldan od 9.00 do 13.00 ter popoldan od 14.30 do 18.30. Od 13.00 do 14.30 
je čas za organizirano kosilo. Cena in način plačila: kotizacija za folklorni seminar 
znaša 8.400,00 SIT. V ceno je že vključen DDV in organizirano kosilo.
Prijave in informacije: Število mest je omejeno, zato pohitite s prijavami. Vašo 
prijavo pošljite po pošti, faksu ali elektronski pošti do 25.9.2004.
Območna izpostava JSKD Izola, Drevored 1. maja 9, p.p. 45, 6310 Izola, 
tel.: 05/ 66 31 390, faks: 05/ 66 31 391, e-pošta: oi.izola@jskd.si

DPM Izola ■ Otroška delavnica »Zvezdice«
Vabimo vse otroke od 4. - 7. leta starosti
na likovne delavnice »S pravljico v likovni svet«. Delavnice bodo vsako 
sredo od 17. do 18.30 ure s pričetkom v sredo, 13.10. Otroci bodo 
najprej poslušali pravljico, nato pa bodo z uporabo likovnih 
pripomočkov (risanje, oblikovanje,...) prišli do pravljičnih junakov.
Otroke od 6 do 10 leta starosti pa vabimo na dramske delavnice, ki bodo vsak torek 
od 15. do 17. Ure s pričetkom 14.9., ter na lutkovne delavnice, ki bodo vsak četrtek 
s pričetkom 16.9. ob isti uri. V petek, 17.9. pa se bo začela delavnica izdelave nakita 
za otroke od 7 - 13 let, ki bo vsak petek od 15. Do 17. Ure.
Prijave za vse delavnice sprejemamo na tel. 040 - 698 532, prispevek za posamezno 
delavnico je 1.000 SIT mesečno. Hkrati pa obveščamo starše, da je ob sobotah 
organizirano brezplačno varstvo otrok od 8. do 14. ure, potrebna pa je prijava na 
zgornjo telefonsko številko.

Km NEODVISNEGA FILMA SVAROG in SHOTO KLUB 
film presenečenja četrtek 16.september ob 21.30, Podbelveder

Italijanska samoupravna narodna 
skupnost Izola in 
Galerija Insula 
Vabita na otvoritev razstave

VZPOREDNE POTI 
PERCORSI PARALLELI
Luciana Zabarella

r’ ■ : ’ ’
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sta

v četrtek, 16. septembra 2004
ob 19. uri v Manziolijevi palači v Izoli.

#

Razstava, je postavljena vzporedno v dveh razstaviščih, bo do 30. septembra na ogled v Manziolijevi palači in Galeriji Insula v Izoli.

galerija ALGA
17.9. ob 19.30votvoritev razstave avtorja
Borisa Štruklja
Zveza društev slovenskih likovnih umetnikov

prireja letos svojo redno letno skupščino v Izoli.
Skupščina bo 18. septembra 2004 ob 12. uri, v Gostinski šoli v Izoli.

Zveza društev slovenskih likovnih umetnikov (eno naših najstarejših 
strokovnih združenj) je bila ustanovljena leta 1899, z namenom, da združuje 
profesionalne ustvarjalce s področja likovne umetnosti, skrbi za promocijo 
njihovega dela ter obenem seznanja domačo javnost z dosežki umetnostnih 
tendenc v domačem in mednarodnem prostoru. Že leto kasneje so člani 
takratnega Slovenskega umetniškega društva priredili I. umetniško razstavo, 
na kateri so sodelovali vsi likovni umetniki iz tedanjih slovenskih pokrajin. 
... Zvezo sestavljajo regionalna društva. Južno Primorsko pokriva Društvo 
likovnih umetnikov Insula.

KINO ODEON - Art kino
16.9. ob 19.00 SLADKE SANJE Skagerrak l!eži|a:SorenKragb-JacobseB
16. in 17.9. ob 21.00 KANDAHAR Reblainscenoril: NohsenNakhmalbaf
P. 09. ob 19.00 in 18.9. ob 2130 ter19.9.ob19.00MICHEL VAILLANT B.:loulsPascalCou«elaire
18.9.ob 19.00 in 19.9.ob2100 ter 20.Ib219.Ob 19.00 KRALJ ARTUR-KIKGIRTHUR RJntoioeFuoua
20. in 219. ob 21.30 ter 22. in 23.9. ob 19.0013 POGOVOROV O ENI STVARI I. in sc.:lili Sprecher
22.-23.9.ob2100 ter 24.9.002130DOBRO JUTRO NOČ-BUORGIORNO,NOmiožUa:lfirciBtllicchii

Humanitarna akcija - Prodajna dražba ■ 
Prince ofVenice ■ Carinski pomol Izola - 24. september 2004 ob 21.00

PREVAJALSKA ŠOLA JSKD 2004
Odkrivanje, spajanje in prepletanje literarnih pristopov, kultur in jezikov 
Prevajalska šola Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti ima za seboj 
več let uspešnega dela. Gre predvsem za praktične delavnice, v katerih 
udeleženci ob pomoči mentorja individualno in skupinsko prevajajo 
besedila sodobnih tujih literatur. Namenjena je mladim prevajalcem, 
dijakom, študentov tujih jezikov, profesorjem in drugim, ki jih zanima 
literarno prevajanje. Pogoj za udeležbo je dobro poznavanje tujega jezika 
in seveda materinščine. Letos bo prevajalska šola JSKD v Izoli v času od 
30. septembra do 3. oktobra 2004. Gostitelj prevajalske šole bo Območna 
izpostava JSKD Izola. Udeleženci bodo prevajali sodobno literaturo iz 
treh jezikov: angleščine, nemščine in italijanščine.
ANGLEŠKA DELAVNICA: vodila jo bo dr. Nataša Hrastnik.
V delavnici se bodo udeleženci posvetili besedilom anglofonih afriških pisateljic (Arna Ata 
Aidoo, Amina Darko, Tsitsi Dangaremgba, Bcssic Head) in se soočili z dilemami, ki jih v 
prevajanju prinaša afriška pogovorna angleščina, prevajanje izrazov za stvari in pojme, ki 
izhajajo iz specifičnih kulturnih kontekstov ter so pri nas manj znani ali sploh ne ipd. Prek 
afriških ljudskih pravljic (iz zbirke Zamani, Afričan Tales from Long Ago, The Secret of 
the Mango Grove) se bodo seznanili tudi z zakonitostmi prevajanja za otroke.
NEMŠKA DELAVNICA: vodila jo bo Irena Samide.
Letos bo v ospredju prevajanje dramskih besedil in spoznavanje posebnosti, radosti in pasti 
prevajanja za gledališče, kakor sete kažejo v izbranih besedilih sodobnih avtoric z 
nemškega govornega področja. Udeleženci se bodo temeljiteje posvetili predvsem 
kontroverznemu gledališkemu besedilu Thee Dom Marleni, v katerem se soočita dve veliki 
filmski ikoni: Marlene Dietrich in Leni Rieffenstahl.
ITALIJANSKA DELAVNICA: vodila jo bo dr. Martina Ožbot.
Udeleženci bodo prevajali novele Giovannija Verge, Calvinove in Tabucchijeve proze ter 
sodobne poezije.
KOTIZACIJA za prevajalsko šolo: 12.000 SIT. PRIJAVE Prijavite se lahko do 25. 
septembra 2004 na naslov: JSKD, Štefanova 5, 1000 Ljubljana (za prevajalsko šolo) ali po 
e-pošti: dragica.breskvar@jskd.si. INFO Podrobnejše informacije: Javni sklad RS za
kulturne dejavnosti, Štefanova 5, 1000 Ljubljana Tel.: 01 2410 516, 01 2410 500 e-pošta: 
dragica.breskvar@jskd.si in območne izpostave JSKD.
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Prejeli smo:

VARNA POT V ŠOLO: OD TEORIJE K PRAKSI
Prejšnji teden sta vodji policijskih okolišev PP Izola 
poostreno nadzirala prevoz otrok v šolo, ki se v izolsko šolo 
vozijo s šolskimi avtobusi. Nadzor sta izvedla tako, da se je 
policist pridružil otrokom na avtobusu. Pozoren je bil tako 
na vožnjo otrok v avtobusu, kakor tudi na ravnanja 
voznikov na cesti.
Zakon o varnosti cestnega prometa določa, da morajo vozniki 
ustaviti in ne smejo peljati mimo, ko na avtobus, ki je označen 
za prevoz otrok vstopajo ali izstopajo otroci izven postajališča in 
ima takšno vozilo vključene vse štiri smernike. Za tovrstno 
kršitev predvideva zakon najmanj 45.000,00 SIT kazni in dve do 
štiri kazenske točke.
Na poti iz Kort proti Izoli mora voznik kar nekajkrat tako 
ustaviti na vozišču. V spodnjem Šaredu se 46 letni voznik ni 
zmenil za tovrstne določbe in je z nezmanjšano hitrostjo zapeljal 
mimo avtobusa, na katerega so tedaj vstopali otroci. Vozniki 
avtobusov vedo povedati, da so pogosto priča takšnemu 
neodgovornemu ravnanju voznikov.
Voznika so policisti počakali pred naseljem Izola. Tik preden so 
ga zaustavili je še prehiteval vozila mimo hitrostnih ovir in čez 
neprekinjeno črto. Ko so ga ustavili so ugotovili, da na 
sprednjem sedežu prevaža štiri letnega otroka, ki ni bil pripet in 
ne bi smel sedeti na sprednjem sedežu. Zaradi vseh kršitev je 
bil voznik na kraju prekrška kaznovan s 30.000,00 SIT kazni. 
Zaradi prvotne kršitve pa so policisti napisali predlog za uvedbo 
postopka pri sodniku za prekrške.

Med čakanjem na opisanega voznika je policist ustavljal tudi 
voznika kolesa z motorjem, ki je prehiteval vozila čez 
neprekinjeno polno črto. Ni se zmenil za policistove znake. 
Polnoletni voznik-dijak je bil nato izsleden kar v srednji šoli. 
Izdan mu je bil plačilni nalog za 50.000,00 SIT, ker ni upošteval 
znakov policistov in ni upoštevai označb na vozišču. Poučen je 
bil tudi o pomenu besed »vama pot v šolo«.

Viktor Zinreih, PP Izola

MINI KRIMINALNE 

KONČNO SO GA OVADILI
Piranski policisti so kazensko ovadili 18-letnega Izolana, ki je 
točno pred mesecem dni ob 4.00 uri zjutraj grobo pretepel 
54-Ietnega taksista in mu povzročil hude telesne poškodbe.
Taksist se je pripeljal do Planet puba v Portorožu, kjer ga je 
ustavila skupina mladeničev in ga povprašala za prevoz do Izole. 
Voznik je v prevoz privolil, vendar je kasneje zahteval, da vozilo 
zapustijo, saj se je v avto usedlo pet oseb, namesto štiri, kolikor 
bi jih lahko peljal. Mladeniči so izstopili iz vozila, Izolan pa je 
pristopil do taksista in ga pričel pretepati s pestmi in brcati z 
nogami. Taksist je med pretepom padel na tla vendar se 
golobradi nasilnež ni ustavil, temveč je nadaljeval s pretepanjem, 
dokler niso posredovali policisti.

Akcija zbiranja Raccolta di rifiuti 
nevarnih odpadkov pericolosi
24. - 25. september 2004

stara zdravila in kozmetika, 
uporabljeno jedilno olje, 
odslužena svetila, 
razne kemikalije, 
barve, laki in spreji

so zaradi svoje sestave nevarni odpadki. 
Preprečimo njihove škodljive učinke!
Nevarne odpadke, ki jih hranite doma, oddajte v

24 e 25 settembre 2004

medicinali e cosmetici scaduti, 
olio commestibile us ato, 
apparecchi e mezzi
per l'i lluminazione artificiale in disuso, 
vari prodotti chimici, colori, vernici e spray

sorto, causa la loro composizione, rifiuti pericolosi. 
Evitiamo il loro effetto nocivo!
Vi invitiamo a depositare i rifiuti pericolosi 
accumulati nelle vostre čase nell'

posebno dostavno vozilo na zbirnih točkah apposito veicolo, nei seguenti punti di raccolta:

v petek 24. septembra 2004
• od 12.00 do 14.00 ure: Šared, nad Lino
• od 14.00 do 16.00 ure: Malija, avtobusna postaja
• od 16.00 do 18.00 ure: Korte, pri zadružnem domu 
v soboto 25. septembra 2004
• od 8.00 do 10.00 ure: Velild trg, pri Ribiču
• od 10.00 do 12.00 ure: Veluščkova, Partizanska ulica
• od 12.00 do 14.00 ure: Ulica Proletarskih brigad, lagodje
• od 14.00 do 16.00 ure: Ulica oktobrske revolucije, 
parkirišče pred blokom št. 27/a in 27/b

Stalne zbirne točke
za nekatere nevarne odpadke 
Odslužene akumulatorje in baterije
zbiramo v posebnih ekološko testiranih zabojnikih:
• pri vhodu v komunalno deponijo
• na začetku ribiškega pomola (v mandraču)
•v Marini Izola (v pristanišču za jahte)
•v delavnici Elektro Elija, Polje 9c
• na avtobusni postaji na Šaredu ykomuna/a

Zelena telefonska številka 66 34 971
vam je na voljo za dodatna pojasnila o akciji 
zbiranja nevarnih odpadkov.

JP Komunala Izola 
Industrijska cesta 1 
6310 Izola 
tel.: OS/ 66 34 OSO 
fax: OS/ 66 34 949

venerdi, 24 settembre 2004
• dalle ore i2.00 alle ore 14.00: Šared, la Trattoria Lina
• dalle ore 14.00 alle ore 16.00: Malija, alla fermata deli' autobus
• dalle ore 16.00 alle ore 18.00: Korte, la Časa Sociale
sabato, 25 settembre 2004
• dalle ore 8.00 alle ore 10.00: Piazza Grande, la Trattoria Ribič
• dalle ore 10.00 alle ore 12.00: Via A. Velušček e Via dei Partigiani
• dalle ore 12.00 alle ore 14.00: Via dede Brigate Proletarie, Jagodje
• dalle ore 12.00 alle ore 16.00: Via Rivoluzione d' Ottobre, 
parcheggio davanti al palazzo n. 27/a e n. 27/h

Punti di raccolta permanenti
per alcuni rifiuti pericolosi 
Accumulatori e pile usad 
vengono raccoti in appositi 
cassonetti ecologicamente testati:
• ali' entrata deda discarica comunale 
. ali' inizio del molo (mandracchio)
• nella Marina Isola (porto turistico)
• nell' ojjicina Elektro Elija, Polje 9/c
• alla fermata deli' autobus di Šared

II namero verde 66 34 971
e' a vostra disposizioneper qualsiasi informazione 
riguardo ali' azione di raccolta di rifiuti pericolosi.
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KRIMINALNE
TATINSKE
V Izoli je neznani storilec v ponedeljkovem jutru skozi na ventus 
priprto okno splezal v eno od trgovin in iz njega ukradel več 
kosov oblačil. Kaj točno manjka, bo ugotovljeno po inventuri.

Dopoldan nam je 26-letna Izolanka prijavila, da ji je prejšnji 
večer neznanec skušal vlomiti v os. avtomobil VW Golf, ki ga je 
imela parkiranega pred hišo. K sreči ga je slišala in pregnala, pri 
tem pa je vlomilec odvrgel prirejeno vlomilsko orodje.
Neznani storilec je preko noči preplezal žičnato ograjo parkirišča 
in iz vozila pobral vsa štiri kolesa. Lastnika je oškodoval za 
350.000 tolarjev.

Nepridiprav si je preko noči, brez privolitve lastnika kolesa z 
motorjem , izposodil prednjo in zadnjo luč, ter ga s tem 
oškodoval za 30 tisočakov.

Za sedaj neznani storilec je v noči iz petka na soboto poskušal 
vlomiti v mini market Eldorado. Na vhodnih vratih je skušal 
odlomiti cilindrično ključavnico in povzročil za 30.000 SIT škode.
V notranjost objekta storilec ni uspel priti in ni ničesar ukradel.

PROMETNE
V centru mesta je prišlo do prometne nesreče s pobegom, pri 
čemer je voznica vozila tuje registracije oplazila drugo vozilo in 
odpeljala s kraja. Policisti so ubežnico izsledili in ji predočili 
prekršek, napisali bodo tudi predlog sodniku za prekrške.

Na obrobju mesta pa smo obravnavali prometno nesrečo, pri 
kateri je voznik z vozilom v levem ostrem ovinku zapeljal desno 
v obcestni jarek. Vse skupaj mu je uspelo brez vozniškega 
dovoljenja, policisti pa so ga poslali še na pregled zaradi suma 
vožnje pod vplivom alkohola ali mamil.

DIPLOMACIJA PO IZOLSKO
Policisti so posredovali v zasebnem stanovanju, kjer se je oče v 
pijanem stanju znesel nad ostalimi člani družine, jih pri tem 
zmerjal in žalil. Ob prihodu policistov se je kršitelj umiril, čaka 
pa ga še srečanje s sodnikom za prekrške.

Tudi v drugem primem je bila potrebna intervencija policistov in 
sicer je bivši izvenzakonski partner najprej verbalno, zatem pa se 
fizično obračunal z bivšo partnerico. Zagovor ga čaka pri sodniku 
za prekrške.

Pred stanovanjskim blokom pa sta se sostanovalki sprli zaradi 
(napačno) parkiranega osebnega avtomobila. Ker izmenjava žaljivk 
ni zalegla, sta si izmenjali še nekaj zaušnic. Zaušnice baje niso 
kaj prida zalegle, morda bodo pomagali ukrepi sodnika za 
prekrške...

IN ŠE PRIMER IZ TUJINE..
Na javni prireditvi v Hrvojih sta se sprla 57 letni domačin in 26 
letni mladenič, oba doma iz sosednje vasi. Med prepirom in 
razbijanjem steklenic so si kazali in mahali tudi z noži (kosiriči). 
Starejšega domačina so policisti ovadili zaradi suma kaznivega 
dejanja ogrožanja z nevarnim orodjem pri prepim ali pretepu.

BIL JE VES V ROŽICAH
Navsezgodaj so policisti odhiteli pred pošto, kjer je v posodi za 
rože spal moški. Policisti so na kraju ugotovili, da je 29 letni 
fant doma iz Slovenskih Konjic tam čakal prijatelja, vendar pa ga 
je po neprespani noči premagal spanec. Napotili so ga na počitek 
na primernejši prostor.

"DOBRA VOLJA JE NAJBOLJA"
Policisti so morali posredovati še v enem dokaj neobičajnem 
primem. Voznica se je zaklenila v avtomobil, ob sebi je imela dva 
litra rdečega, ga veselo pila, zraven pa obilno vpila in razgrajala. S 
pomočjo rezervnih ključev so policisti vozilo odklenili in kar nekaj 
spretnosti je bilo potrebno, da so močno vinjeno dekle potegnili na 
piano. Ker pa kljub vsemu s kršitvami ni prenehala, je bila odpeljana 
na policijsko postajo, kjer je v mirni prenočila.

STRAH PRED PIHANJEM
Nov zakon, ki je v sosednji hrvaški istri poskrbel za 70 
odstotkov manjšo porabo alkohola je očitno prestrašil tudi 
tukajšnje istrane. V prejšnjem tednu je izolskim policistom 
uspelo ujeti le enega zares vinjenega voznika, ki je napihal 
solidnih 1. 69 promila. Pri sodniku za prekrške bo hitro na 
vrsti..

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
■ Podamo Starejšo vseljivo hišo na Gažonu, papirji urejeni. Tel: 051411978 
-TRIČLANSKADRUŽIHA išče majhno eno ali dvosobno stanovanje za daljše obdobje v Izoli, 
tel 041 821 569
-Prodam hišo ii Lukinih, info 041233451
■ Iščemo SObO S kopalnico oz,garsonjero za nekaj mesecev. Nujno! Tel 041 544 428
- Kupim Starejše Stanovanje, (lahko) potrebno obnove. Tel 041 608 765
-Opremlieno dve ali triSObnOstanovanje v Izoli, Kopru ali okolici najamem za dobo najmanj
enega leta. Plačilo v naprej. Tel:. 040 756 629
-Oddam poslovni prostor, 40m2 na tržnici v Izoli, tel 041 345 605
- UGODNO PRODAMO gradbeno zemljišče- Otok Ugljen, mesto Ugljen,, 610 m2,150 m od 
moda, voda, telefon, elektrika, asfalt, tel. ++385/91/58 11 069
- Iščemo dvo ali trisobno Stanovanja daljše obdobje. Opremljeno ali ne tel: 041 504 487
- V Ljubljani prodam Stanovanje (30 m2). Tel.: 031 418 254
■Tričlanska družinanaiame opremlieno (2-3 sobno) stanovanje za daljše obdobje. te!041 730721
Motoma vozila
- Prodam SEAT LEON 14, letnik 2000, prevoženih 26.000 Kw, kot nov. tel 031 672 851 
-Prodamo Pasar05,9 m, letnik 81 s kabino in vgrajenim diesel motorjem, cena 1,1 mio SIT. 
tel 041 690608
-Batana,lesena, 5,7m, z vgrajenim motorjem Penta 5 KM,naprodaj. Info. 041 724 209.
- Modri Citroen AX, letnik 91, registriran do 9.8.PR0DAM za 110.000 Sit. Tel. 041 607 868
■ PRODAM PASARO 4,15 M Z MOTORIEM TOMOS 10 INFORMACIJE NA TEL. 041 756 520. 
-ProdamElanT400 info: 041 241 080
- PRODAM kOpaČICO TomOS s plugom, tel zvečer 641 44 53
- JADRNICO 8m. UGODNO PRODAM^tcl 041 361 825 
-Prodam lord fiesto Umodelno leto 1998, letnik 99,3-vrata, bela, 
garažirana, 1 .lastnik, ŽOOOOkm, deljiva zadnja klop, avtoradio. Nekaramboliran.
Cena 820.000SIT. Tel: 041 597 551
■ Kupim iZVenkrmni motor od 10 - 20 KS (po možnosti prvi lastnik) Tel.: 05 6240 376
-Prodam v paketu frezo LampadanaDkviin kopačicoza 400.00 sit. Tel.: 041908 046
Delo
■ Zaposlimo KV natakarja ali natakarico za delo v lokalu Istra, tel 041 345 605
-Študent inštruira matematiko ter italijanski jezik tudi na domu. 041 567 555 

-Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
•ProdamSBdeŽnO kotno garnituro s foteljem, dobro ohranjeno. Tel.051411978
KOMPOSTIRAN KOZJI GNOJ V VREČAH PRODAM, tel 040 342200
-ObStariželezniškiprogi si lahko za 100 SIT po kgnaberete bio-sliv. tel 041 426 886 ali 
641 37778
• Prodam Skrinjo 100l(6OX6OX85cm), 3 predali za 15.000 SIT in oljno peč 35Kw z 
gorilnikom majhna izdelava za 25.00 SIT te 041 770042 
■PRODAM dve zložljivi ležišči -, rabljeno hladilno skrinjo in TV sprejemnik. 031 406 739 
■ProdamogORkOkOlOlumpeitekhladilno skrinjo Gorenje 1501 trije predali, dvoredni 
pletilni stroj PFFAF popolnoma novo. info 041 908 046
- Prenosno klima napravo ugodno prodam, tel 031 325 871
■ PrOdamtzmrzovalno omarico (cca 801) 40X40X85cm, 3 predali, nerabljeno za 30.000 SIT; 2 
mobilni postelji promerni za predprostor v bivalni prikolici za 8.000 SIT kom; 3 stoječe 
obešalnike za garderobo za 3.000 SIT. tel 031/ 343 803 ali 05/ 641 3186

V STAREM MESTNEM JEDRU STA SE IZGUBILA; PAPAGAJ- zelenorumena skobčevka in 
• pisana majhna PAPIGA pornis. ČE UH KDO OPAZI NAJ NAM PROSIM SPOROČI, tel 040 Zli 434

je tednik Izolanov
Našlbv-^ikTtfgT^^nEbla, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
vd. glavnega in odg. urednika: Darjan Gorela / Uredništvo: Drago Mislej, tehnični 
urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 
izvodov, cena 200 SIT. Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.



NO NAME'' PRVAKI BIRERIADE

Letošnja bireriada se je iz Kort preselila na Šared, kjer so tamkajšnji krajani 
Ribarom odstopili novo igrišče. Devet nastopajočih ekip z navijači je 
pripravilo pravi nogometni žur in mimogrede so popili štiri velike in dva 
mala soda pive, za povrh še 30 litrov črnega, pojedli so tudi 30 kg čevapov, 
drugega mesa in zelja. Nogometno-pivskega veselja je bilo konec ob dveh 
zjutraj, ko je zmagovalni pokal dvignila ekipa No Name. Brezimni šampijoni 
imajo seveda tudi imena. Od desne proti levi, stojijo: Dejan Božič, Andrej 
Franetič, Erik Frančeškin, Zoran Stampfer. Cepijo: Tomaž Petvar, Zoran 
Božičič, Alen Martinelli in Dalibor Ivkovič.

VASILI) )E DOBIL VLAKEC
Vasilij Žbogar je zadnje čase zelo iskan športnik. Ob njegovem uspehu so 
»gužvo« izkoristili tudi v podjetju Mehano, in mu posvetili posebej pripravljen, 
unikatni, bronasti vlak. Direktor podjetja Mauro Vuk mu je izročil darilo, nakar

so olimpijca popeljali 
po tovarni. Predstavili 
so mu podjetje od 
razvoja (konstrukcija, 
tehnologija in obliko
vanje) do proizvodnje, 
kjer si je Vasilij 
ogledal kako nastajajo 
pisalni stroji, vlaki in 
plišaste igrače. Morda 
si je ob tem zaželel, 
da bi tudi medalje 
odslej pričele padati 
kot po tekočem traku...

MOTOHOVJCO^
. V TEM

TOČE P* KI SEM PREVEC. PREPRIČAN ,.NE STtD SE SEKIRAT... BOhO 
JACsEAL! KO SUS... tbOKLER Bt 
PIHALA ELABLA MONTANA.

o°SALON
POHIŠTVA
POHIŠTVO ALPLES PO TOVARNIŠKIH CENAH (pri plačilu z goto«) 

ZA VEČINO PROGRAMOV BREZPLAČEN PREVOZ IN MONTAŽA 
MOŽNOST PLAČILA NA 12 OBROKOV BREZ OBRESTI 

PREIZKUSITE IN KUPITE LAHKO TUDI LEŽIŠČE DORMEO
SALON POHIŠTVA DARSEN, Polje 21 (Ruda center), Izola 
Umik: pon-pet 09:00-17:00, sobota 08:00-12:00, tel: 05/640-13-33

NIC VEC SKRBI, NA DOM VAM PRIPELJEMO MI!

dostava na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953


